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Gazeta Powiatowa

Kolejny raz w kampanii
wyborczej próbuje siê wyko-
rzystaæ historiê dla utrzymania
przy w³adzy lub jej przejêcia.
Wielokrotnie ju¿ obala³em tezê,
¿e Drawsko Pomorskie po-
wsta³o w 2002 roku wraz z na-
staniem burmistrza Ptaka. W
trakcie debaty kandydatów na
burmistrza w 2006 roku w Go-
gu³czynie prys³o jego „ojco-
stwo” w zdobyciu poligono-
wych pieniêdzy. To samo po-

twierdzi³em w artykule „Ktoœ to musia³
powiedzieæ” w „Pojezierzu Drawskim”
z wrzeœnia 2006 roku. Jednoznacznie
wskaza³em, ¿e góra pieniêdzy poligo-
nowych to efekt „Ustawy o podatkach
lokalnych” z 2001 roku oraz przypad-
kowego zadeklarowania w latach 50-
tych du¿ych po³aci poligonów do tzw.
„terenów ró¿nych”. K³amstwem jest
wiêc, ¿e wczesn¹ zim¹ 2002 roku p.
Ptak zasta³ pust¹ kasê gminn¹. Gdyby
tak by³o nie móg³by podj¹æ swojej
pierwszej „strategicznej decyzji” finan-
sowej o przyznaniu sobie i dworowi
ogromnych „13-tek”.

Dwa tygodnie temu na ³amach „Ty-
godnika Pojezierze Drawskie” nr 44
ostro zaprotestowa³em na fakty obrzy-
dliwego zaw³aszczania zas³ug jakie dla
Drawska Pomorskiego po³o¿y³ Le-
opold Kuczerawy. Zrobi³em to, gdy¿
Poldzio nie mo¿e ju¿ siê broniæ.

Gdy mówi³em, ¿e obali³em „ojco-
stwo” pojawi³ siê „twórca” z tego same-
go ugrupowania KWW „Nasza Gmina –
Nasz powiat – TO MY”. Na plakacie
wyborczym kandydata na burmistrza
Kalisza Pomorskiego p. Janusza Garba-
cza wyczyta³em, ¿e jest on „twórc¹
podatku poligonowego” dla gminy,
gdzie kandyduje. Otó¿ jak wskaza³em
na wstêpie, pocz¹tek „góry pieniêdzy
poligonowych” równie¿ dla Kalisza Po-
morskiego, to koniec rz¹dów burmi-
strza Przytarskiego i pocz¹tek pierw-

Formacja k³amców „... TO MY”
szej kadencji Andrzeja Hypkiego. Za-
skoczenie dla obu gmin, jeœli chodzi o
dochody, by³o tak wielkie, ¿e nie potra-
fi³y tych kolosalnych œrodków efek-
tywnie wykorzystaæ. Dzia³ano propa-
gandowo na wzrok wyborców. Zamiast
choæby podwoiæ ich efektywnoœæ przez
po³¹czenie z funduszami europejskimi.
Zmarnowano historyczne szanse obu
gmin, które ju¿ siê nie powtórz¹.

Gdzie by³ wówczas kandydat na
burmistrza Kalisza Pomorskiego? Otó¿
pracowa³ w Urzêdzie Skarbowym w
Drawsku Pomorskim, a póŸniej z dala
od poligonu „rz¹dzi³” w podobnej in-
stytucji w Wa³czu, by w „glorii chwa³y”
dopiero w 2007 roku „wyl¹dowaæ” w
Kaliszu Pomorskim. By³ to ju¿ koñco-
wy etap konsumpcji „kury znosz¹cej
z³ote jaja”. Zas³ugi Pana kandydata dla
bud¿etu gminy s¹ obszernie opisane w
dwóch dokumentach pokontrolnych
Regionalnej Izby Obrachunkowej w
Szczecinie z 14.07.2009 r. oraz Delega-
tury NIK w Szczecinie, gdzie wskazuje
siê liczne naruszenia „Ustawy o finan-
sach publicznych”, efektem których
by³y ogromne straty. Z nazwiska te dwa
organy kontrolne wymieniaj¹ np. „za-
s³ugi” kandydata w przekroczeniu za-
k³adowego funduszu nagród o kwotê
117.200 PLN oraz przyznawanie na-
gród osobom nieuprawnionym. Kurio-
zum stanowi przypadek, gdy pracow-
nikowi Urzêdu za czynnoœci mieszcz¹-
ce siê w jego zakresie obowi¹zków
przyznano dodatkowe uposa¿enie i
ponad 300% dodatek specjalny. NIK
nie rozdziela w jakiej czêœci A. Hypki,
a w jakiej czêœci J. Garbacz „narazili”
bud¿et gminy w 2007 roku na uszczer-
bek œrodków w kwocie 481.476 PLN
tylko w ramach jednej podzia³ki finan-
sowej. Lektura obu dokumentów jest
d³uga i bardzo pouczaj¹ca. Wniosek
natomiast jeden –  podobnie jak Kucze-
rawy w Drawsku Pomorskim, tak An-
drzej Hypki w Kaliszu Pomorskim nie

mo¿e ju¿ odeprzeæ ataku wyborczego
„twórcy” z plakatu.

Jest jeszcze trzeci cudotwórca z
KWW „Nasza gmina – Nasz powiat –
TO MY”. On to – Czes³aw ̄ ukowski –
dokona³ „transferu teczkowego” 26
milionów do kasy Fundacji „¯ycie i
Zdrowie” przy Szpitalu Powiatowym.
•ród³o tej sensacyjnej informacji – a
jak¿e – pochodzi z „Powiatowej Gaze-
ty Drawskiej” nr 22 z 15.11.2010 roku
i to powinno wystarczyæ za ca³y ko-
mentarz jej wiarygodnoœci. Znaj¹c kult
pieni¹dza przewoŸnika tej „teczkowej
czarnej kasy”, chcê publicznie spytaæ:
Sk¹d by³ transport banknotów i czy one
w podró¿y siê nie mno¿y³y, bo przecie¿
z „teczki” niczego nie wyjêto. Takimi
bredniami p. Rogal sp³aca d³ug za utrzy-
manie „PGD” z kasy zak³adu energe-
tycznego.

Jako cz³onek tej. Fundacji (nie jej
zarz¹du) wiem, ¿e dusz¹ i ojcem
wszystkich poczynañ by³ Leopold
Kuczerawy. Mia³ On olbrzymi¹ teczkê,
ale nie do przewozu pieniêdzy, gdy¿
by³ to cz³owiek wyj¹tkowej uczciwo-
œci. Po jego œmierci ukaza³ siê nekrolog
autorstwa Czes³awa ¯ukowskiego w
„G³osie Koszaliñskim”” „...Poldzio
Twoje dzie³o bêdzie kontynuowane”.
W praktyce kurier nietypowych prze-
sy³ek pieniê¿nych niezw³ocznie przy-
st¹pi³ do demolowania Fundacji. Jako
cz³onek zarz¹du powiatu wiód³ prym w
powo³ywaniu i zwalnianiu kolejnych
dyrektorów szpitala, za co choæby w
formie odpraw zap³aciliœmy my wszy-
scy miliony. Szkoda, ¿e autor artyku³u
nie zechcia³ przedstawiæ, co jego boha-
ter przywióz³ z Segeberg. Nie by³by
wówczas prezentowany jako najlep-
szy wyborczy produkt obwoŸny.

Muszê spytaæ, czy przystoi zbie-
raæ g³osy wyborcze na cmentarzach.
Mogliœcie przyj¹æ bardziej wiarygodne
has³o wyborcze – „Po trupach do w³a-
dzy”, a nie jakieœ ma³o noœne i fikcyjne
„bezpieczeñstwo”. Fakt – dwumetrowa
warstwa ziemi przes³ania wstyd.

Zbigniew MIECZKOWSKI

21 listopada zdecydujemy, kto zdo-
bêdzie mandat radnego, kto zostanie
wójtem i burmistrzem. Warto przypo-
mnieæ, ¿e w gminie najwy¿sz¹ w³adz¹
jest rada, gdy¿ jest organem uchwa³o-
dawczym. Organem wykonawczym
uchwa³ rady jest burmistrz. Warto to
przypominaæ, bo ró¿nie z tym podzia-
³em w gminach wygl¹da. Im s³absi radni,
tym gorzej siê dzieje. To radni wyzna-
czaj¹ uchwa³ami kierunek dzia³añ wój-
tom i burmistrzom, którzy maj¹ go re-
alizowaæ. Taki jest w naszym kraju po-
dzia³ w³adzy samorz¹dowej. To nadaje
ciê¿ar gatunkowy naszej decyzji –
komu powierzymy mandat do zarz¹-
dzania nasz¹ wspóln¹ przestrzeni¹
spo³eczn¹. Trzeba wiêc wybieraæ do-
brych radnych. A kogo nie wybieraæ?

Uwa¿am, ¿e na radnych nie nale¿y
wybieraæ urzêdników, bo stwarza to dla
obywateli pewne niedogodnoœci i mo¿e
rodziæ ró¿nego rodzaju patologie. A
przecie¿ to wyborcy w³aœnie poprzez
akt wyboru powinni wykreowaæ sytu-
acjê najkorzystniejsz¹ dla samych sie-
bie. Warto zdaæ sobie sprawê z konse-

Urzêdnicy w radach to patologia demokracji
kwencji wybierania urzêdników na rad-
nych, chocia¿ nikt im tu prawa wybie-
ralnoœci nie odmawia. Ka¿dy mo¿e, ale
nie ka¿dy wybór przynosi po¿ytek dla
spo³ecznoœci.

Pierwsza i najprostsza konse-
kwencja wyboru urzêdnika na radne-
go, to jego nieobecnoœci w urzêdzie w
czasie, gdy powinien obs³ugiwaæ oby-
wateli (bo poszed³ na komisjê, sesjê
itp.). Wybieraj¹c, nie miejmy póŸniej
pretensji, ¿e id¹c do urzêdu nie mo¿emy
za³atwiæ sprawy, bo urzêdnik akurat
siedzi na sesji.

Druga jest bardziej z³o¿ona, ale
te¿ ma powa¿niejsze konsekwencje dla
jakoœci demokracji w gminie i ¿ycia
mieszkañców. Daj¹c przyk³ady opie-
ram siê na obserwacji wielu rad, w któ-
rych urzêdnicy byli radnymi.

POMIESZANIE ZALE¯NOŒCI.
Urzêdnik zak³adu bud¿etowego lub in-
nej jednostki organizacyjnej gminy
podlega burmistrzowi, wykonuje jego
polecenia i jest przez niego rozliczany.
Jest jego podw³adnym (nawet je¿eli
poœrednio). Gdy zostaje radnym, staje

siê – w sensie ustrojowym – zwierzch-
nikiem burmistrza, gdy¿ uchwala mu
wysokoœæ pensji, udziela absoluto-
rium, rozpatruje skargi na burmistrza,
zatwierdza projekty uchwa³ przygoto-
wane przez burmistrza. Nastêpuje po-
mieszanie zale¿noœci, gdy¿ burmistrz,
który do tej pory kontrolowa³ urzêdni-
ka, nagle sam staje siê obiektem kontroli
i nadzoru radnego (np. urzêdnik zostaje
cz³onkiem komisji rewizyjnej itd). Na
styku tych zale¿noœci mog¹ rodziæ siê
patologie, wynikaj¹ce z zak³ócenia ja-
snych do tej pory zale¿noœci. Obie stro-
ny, by chroniæ swoje interesy, bêd¹ sta-
ra³y siê „iœæ” sobie na rêkê. Burmistrz
przymknie oko na „wyczyny” urzêdni-
ka, a urzêdnik – radny w zamian prze-
g³osuje („przyklepie”) jakiœ pomys³
burmistrza, niekoniecznie korzystny z
punktu widzenia spo³ecznego.

DZIA£ANIE NA SZKODÊ INTE-
RESU PUBLICZNEGO (mieszkañ-
ców). W myœl starej prawdy, ¿e koszula
bli¿sza cia³u, urzêdnik – radny mo¿e
zamieniaæ siê w lobbystê na rzecz swo-
jego zak³adu pracy i stanowiska. Dajmy

na to, ¿e pracuje w Gminnym Zak³adzie
Wodoci¹gów. W interesie zak³adu i tym
samym jego bêdzie, by ceny wody i
œcieków znacznie podwy¿szaæ (z cze-
goœ musi byæ premia). W interesie spo-
³ecznym jest, by te ceny by³y realne i
jako radny powinien o to zabiegaæ,
choæby skrupulatnie kontroluj¹c kosz-
ty wytwarzania wody. Nastêpuje kon-
flikt interesów. Z doœwiadczenia wiem,
¿e wiêkszoœæ takich radnych wybiera
rolê lobbystów. Znam gminê, gdzie szef
prywatnego zak³adu wodoci¹gowego
zatrudni³ czterech radnych i dwie ¿ony
innych radnych, bo liczy³, ¿e przeg³o-
suj¹ mu uchwa³ê na obs³ugê gminnych
wodoci¹gów na 20 lat. Nie uda³o siê, ale
ci „jego” radni stoczyli ostry bój i spra-
wa do koñca wisia³a na w³osku.

Opis podobnych interesów, w ja-
kich lobbuj¹ urzêdnicy bêd¹cy radnymi
i opis tych mechanizmów i wynikaj¹-
cych z nich zale¿noœci zaj¹³by kilka
stron. A przecie¿ radny jest przedstawi-
cielem mieszkañców i o nich powinien
myœleæ. Rada, bêd¹c najwy¿szym orga-
nem przedstawicielskim mieszkañców,
powinna skutecznie kontrolowaæ organ
wykonawczy, jakim jest burmistrz i
podleg³e mu jednostki. By tak by³o,
trzeba wybieraæ do niej ludzi jak najbar-
dziej niezale¿nych, uczciwych i zara-
zem kompetentnych. Jasne, ¿e ideal-
nych kandydatów nie ma, bo ka¿dy ma
jakieœ wady, ale mam nadziejê, ¿e poru-
szaj¹c powy¿szy temat chocia¿ trochê
pomog³em uporz¹dkowaæ kryteria
wybieralnoœci.

Kazimierz Rynkiewicz
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Gorzelnia Rolnicza
Nie¿ychowo (Wielkopolska)

kupuje ¿yto,
pszen¿yto i pszenicê

(mo¿e byæ poroœniête)

tel. 67-287-63-11,
501 386 929, 502 349 320.

Z£OCIENIEC. Zagin¹³
ma³y piesek Shih-Tzu
Wabi siê Fox. Koloru bia³o-
be¿owego. Ktokolwiek widzia³
albo wie gdzie jest piesek
proszê o kontakt.

Tel. 781-090-472.
DLA ZNALAZCY RZEWIDZIANA

JEST NAGRODA!

Reklama wReklama wReklama wReklama wReklama w TPD TPD TPD TPD TPD
  tel. 504 042 532  tel. 504 042 532  tel. 504 042 532  tel. 504 042 532  tel. 504 042 532

(DRAWSKO POM.) W Zespole
Szkó³ Ponadgimnazjalnych nr 2 w
Drawsku Pomorskim odby³o siê 10
listopada uroczyste œlubowanie i pa-
sowanie cz³onków M³odzie¿owej
Dru¿yny Po¿arniczej.

22 uczniów pobieraj¹cych naukê
w I klasie Liceum Ogólnokszta³c¹ce-
go œlubowanie sk³ada³o w obecno-
œci zaproszonych goœci. Uroczyste-
go pasowania na cz³onka M³odzie-
¿owej Dru¿yny Po¿arniczej dokona³
prezes Oddzia³u Powiatowego
Zwi¹zku Ochotniczych Stra¿y Po-
¿arnych RP dh Zbigniew Marek.

Po œlubowaniu i pasowaniu od-
by³o siê podpisanie porozumienia
dotycz¹cego wspó³pracy Starostwa
Powiatowego w Drawsku Pomor-
skim, Zespo³u Szkó³ Ponadgimna-
zjalnych nr 2 w Drawsku Pomorskim

Ze wszystkich si³ s³u¿yæ OjczyŸnie

Pasowani na cz³onków M³odzie¿owej
Dru¿yny Po¿arniczej w ZSP nr 2

oraz Komendy Powiatowej Pañ-
stwowej Stra¿y Po¿arnej w Drawsku
Pomorskim dotycz¹cego zasad
kszta³cenia, funkcjonowania i fi-
nansowania klasy. Z tej okazji sta-
rosta ufundowa³ m³odej dru¿ynie
torbê ratownicz¹ niezbêdnej do

nauki pierwszej pomocy przedle-
karskiej.

Uroczystoœæ po³¹czona zosta³a z
obchodami Œwiêta Niepodleg³oœci,
wiêc zaproszeni goœcie i uczniowie
uczestniczyli w akademii przygotowa-
nej przez uczniów i nauczycieli. (PSP)

Tel. 500 075 383
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(Z£OCIENIEC). Prezes
ZUK-u Jacek Pawe³
Pierechód od 25 lutego
2009 roku do koñca roku w
firmie zarobi³ 71.054 z³ote.
Bez stycznia i lutego – to
bardzo wa¿ne. Nagrody
rocznej otrzyma³ 8,5 %
sumy wynagrodzenia ze
stosunku pracy.

Prezes ZWiK-u Jan £owkiewicz
w ubieg³ym roku w firmie zarobi³
97.300 z³otych. Burmistrz Z³ocieñca
przyzna³ mu 8,5 % nagrody rocznej
od sumy wynagrodzenia ze stosun-
ku pracy w 2009 roku.

Burmistrz Z³ocieñca: 8270 z³otych nagrody rocznej dla prezesa ZWiK-u

To chyba strach przed
niepokojami spo³ecznymi
w Z³ocieñcu

Prezes z³ocienieckiego ciep³ow-
nictwa, Andrzej Paliñski, w swojej
firmie w ubieg³ym oku zarobi³ 87.272
z³ote. Od tej kwoty Burmistrz Z³o-
cieñca przyzna³ mu nagrody rocznej
w wysokoœci 8,5 %.

Prezes naszej mieszkaniówki,
ZGM-u, Andrzeja Bart³omiej Brze-
miñski, pokazuje, ¿e zarobi³ 85316
z³otych. A do tego jest jeszcze cz³on-
kiem rady nadzorczej ZWiK-u za
7576 z³otych rocznie. Razem to 92893
z³ote. Od kwoty zarobków Burmistrz
Z³ocieñca przyzna³ mu nagrody 8,5
% sumy wynagrodzenia.

Romana Kowalewicz jest dyrek-
torem ZOK-u. Zarobi³a w firmie w
ubieg³ym roku 68.022 z³ote. Do tego
z tytu³u umowy zlecenia 7198 z³o-
tych. Od kwoty zarobku w firmie

otrzyma³a nagrodê roczn¹, ale w
sprawozdaniu nie podano nic na
temat jej wysokoœci.

Policzmy sami.
W koñcu to nasze pieni¹dze
Wedle mojego kalkulatora, na-

groda dla prezesa ZUK-u wynios³a
6039 z³otych. Dla prezesa ZWiK-u,
Jana £owkiewicza, to 8270 z³otych.
Dla Andrzeja Paliñskiego, prezesa
Ciep³ownictwa, 7718 z³otych. Dla
prezesa mieszkaniówki, Andrzeja
Brzemiñskiego, 7251 zlotych.

Wysokoœci nagrody dla dyrektor
ZOK-u Romany Kowalewicz w ogó-
le nie podano.

Zaniechanie poinformowania
Dobrze pamiêtam, poprzednio

podawano do gminnej wiadomoœci
wysokoœci tych nagród. W tym roku,
z jeszcze mi nieznanych powodów,
ujawniania wysokoœci nagród zanie-
chano. By nie budziæ niepokojów
spo³ecznych? Wobec powy¿szego
skierowa³em do Burmistrza Z³ocieñ-
ca pismo nastêpuj¹cej treœci: Uprzej-
mie proszê o podanie konkretnych
danych dotycz¹cych wysokoœci

kwot nagród rocznych za 2009 rok
nadzielonych w tym roku: (1) dyrek-
tor ZOK-u (2) prezesowi Zak³adu
Wody i Kanalizacji (3) prezesowi
ZGM-u (4) prezesowi ZUK-u.

Stara³em siê sam wyliczyæ te
wysokoœci wedle podanych wskaŸ-
ników z urzêdu, ale wychodz¹ mi tak
olbrzymie kwoty, ¿e postanowi³em
poprosiæ o pomoc w tym wzglêdzie
Pañski urz¹d. W latach poprzednich
tego rodzaju nadzia³y by³y podawa-
ne kwotowo. Pytam, dlaczego z tego
zrezygnowano? Mój adres les-
so1@op.pl. £¹czê wyrazy szacunku
i zdumienia - Tadeusz Nosel.

Pismo zosta³o z³o¿one 12 listopa-
da. Nim przeczytamy odpowiedŸ,
spróbujmy sami wzi¹æ kalkulatory
do r¹czek i policzyæ, ile to jest nagro-
dy rocznej 8,5 % od kwoty 97.300
z³otych. To przyk³ad Jana £owkiewi-
cza prezesa naszej wyj¹tkowo dro-
giej, jak mówi¹, wody. Policzmy.

W przypadku dyrektor ZOK-u
nawet nie ma co liczyæ. A wysokoœci
nagrody w ogóle nie podano. Dla-
czego? Jest nagroda, ale nie wiado-
mo ile? To precedens na skalê nie
tylko kraju. W Z³ocieñcu.            (n)

Mieszkañcy Mielenka Draw-
skiego, którzy jeszcze do niedawna
obawiali siê, ¿e w ich okolicy poza 7
kopalniami ¿wiru powstanie jesz-
cze zak³ad utylizacji odpadów ko-
munalnych mog¹ byæ spokojni.

W pi¹tek 12 listopada decyzj¹
wiceministra œrodowiska Stanis³a-
wa Gaw³owskiego dotacjê na budo-
wê zak³adu utylizuj¹cego dla gmin
zrzeszonych w Stowarzyszeniu R
XXI (w tym Drawsko Pomorskie)
otrzyma³o S³ajsino (gm. Nowogard).
Dofinansowanie w kwocie 69,4 mln
z³ otrzyma Celowy Zwi¹zek Gmin R-
XXI. Zwi¹zek skupiaj¹cy 27 gmin za-
chodniopomorskich powsta³ z zada-
niem zbudowania w S³ajsinie pod
Nowogardem zak³adu utylizacji od-
padów, stworzenia systemu odbioru

Utylizacja odpadów
- tak, ale nie u nas

odpadów oraz zamkniêcia i rekulty-
wacji obecnie dzia³aj¹cych wysy-
pisk œmieci. Do niedawna jeszcze w
okolicy kr¹¿y³y pog³oski, ¿e zak³ad
ten ma powstaæ w Mielenku Draw-
skim. Decyzja wiceministra osta-
tecznie ucina wszelkie plotki i jasno
wskazuje, ¿e zak³ad powstanie w
S³ajsinie. W Œwinoujœciu, Kamieniu
Pomorskim i Drawsku Pomorskim
powstan¹ stacje prze³adunkowe od-
padów, które stamt¹d bêd¹ przewo-
¿one du¿ymi transportami do S³ajsi-
na. W ramach projektu we wszyst-
kich gminach cz³onkowskich zwi¹z-
ku powstanie spójny system sorto-
wania, odbioru i unieszkodliwiania
œmieci.

Na ten cel 27 gmin nale¿¹cych do
R-XXI otrzyma dotacjê ³¹czn¹ w
kwocie 69,4 mln z³.                        MB
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W tegorocznej kampanii kan-
dydaci na radnych, burmistrzów,
wójtów przeœcigaj¹ siê w pomys³ach
na zainteresowanie swoj¹ osob¹ wy-
borców.

Jedni z niewyobra¿alnym wrêcz
zaanga¿owaniem chodz¹ od domu
do domu, pukaj¹ w ka¿de drzwi, by
zaprezentowaæ swój program i poka-
zaæ swoj¹ facjatê, inni chodz¹ po
mieœcie i ka¿demu przechodniowi
przedstawiaj¹ siê z imienia i nazwi-
ska, by lepiej siê ono utrwali³o w
pamiêci wyborców, jeszcze inni od-
liczaj¹ minuty do koñca pracy, by
popêdziæ na miasto z gigantycznymi
banerami, których wieszanie osobi-
œcie chc¹ nadzorowaæ.

O tym, ¿e obecna kampania jest
wyj¹tkowo dynamiczna mówi siê w
naszym regionie od pewnego czasu.
W Z³ocieñcu jeszcze nigdy nie wi-
sia³o tyle plakatów wyborczych,
ulotek, banerów. Gdyby nie ostre
œwiat³o jarzeniówek, w niektórych
z³ocienieckich sklepach panowa³by
pó³mrok. W innych natomiast wy-
stawy oklejone s¹ reklamami wy³¹cz-
nie jednego komitetu. Na pytanie,
czy mo¿na dowiesiæ inne plakaty,
w³aœciciele wymijaj¹co odpowia-
daj¹, ¿e nie, bo bêdzie za ciemno…

Ach, jaka piêkna
kampania…

W ka¿dym razie niew¹tpliwie na
doœæ oryginalny pomys³ kampanij-
ny wpad³ czaplinecki kandydat na
burmistrza Marcin Rachuta. 11 listo-
pada, w Dzieñ Niepodleg³oœci, Ra-
chuta zorganizowa³ swoje spotkanie
wyborcze. Wielu osobom kojarzy siê
ten dzieñ z uroczystymi mszami,
sk³adaniem wieñców na cmenta-
rzach i pod pomnikami ¿o³nierzy.
Kandydat na burmistrza przygoto-
wa³ w hali widowiskowo-sportowej
wielk¹ imprezê dla mieszkañców.
Pokazy clownów, zabawy dla dzieci,
koncert zespo³u Mega Dance, pokaz
wykonany przez drawskich tancerzy
ognia to tylko niektóre z punktów
spotkania wyborczego Rachuty.
Ten doœæ innowacyjny jak na nasz
region pomys³ spotka³ siê jednak z
du¿ym uznaniem mieszkañców, któ-
rzy t³umnie przyszli na spotkanie.

Metod pozyskiwania wyborców
jest wiele. Jedni organizuj¹ zabawy,
inni obiecuj¹ op³acony autokar, któ-
ry zawiezie ich na wybory, jeszcze
inni zapewniaj¹, ¿e po niedzieli œwiat
stanie siê lepszy i wszystkim bêdzie
¿y³o siê wspaniale. O tym, która me-
toda najbardziej przekona wybor-
ców dowiemy siê w niedzielê. A tym-
czasem kampania w toku.            MB

Kandydat na radnego Marek Stochaj (3 od lewej) z wielkim zaanga¿owa-
niem pilnuje, by jego wizerunek wisia³ tak jak powinien.

Ostatnio mieszkañcy Gudowa
zasugerowali mi, bym wesz³a na ich
forum internetowe wsi. Chodzi³o
konkretnie o jeden w¹tek, zwi¹zany
z informacj¹ o spotkaniu przedwy-
borczym komitetu obecnego burmi-
strza Zbigniewa Ptaka.

– Na forum pojawi³y siê ró¿ne
komentarze, czêœæ z nich by³a nie-
przychylna panu Ptakowi, bo jasno
popiera³a kandydaturê pana Czer-
wiñskiego. Niestety, dziwnym tra-
fem wiêkszoœæ tych postów w ci¹gu
jednej nocy zosta³a usuniêta przez
administratora. – mówi mieszkanka
Gudowa.

Na gudowskim forum pojawi³y
siê zarzuty skierowane do admini-
stratora dotycz¹ce usuwania ko-
mentarzy i zwi¹zane z tym pytanie o
wspó³czesn¹ cenzurê. Admin, czyli
zarz¹dca strony, wyjaœni³, ¿e komen-
tarze zosta³y usuniête, gdy¿ nie by³y
na temat. Po tej odpowiedzi pojawi³
siê drugi w¹tek poœwiêcony braku
aktualizacji strony, w którym wy-
tworzy³a siê dyskusja miêdzy admi-
nistratorem a mieszkañcami. Zasta-
nawiaj¹ce jest jak ma siê ten w¹tek
do tematu g³ównego, czyli spotka-

Cenzura wypowiedzi w Internecie?

Kampania idzie pe³n¹
par¹, a atmosfera
przedwyborcza wre!

nia z wyborcami. Czy¿by rozmowy o
wspó³pracy w redagowaniu strony
internetowej by³y bardziej na temat
wyborów, ni¿ dyskusja przedwybor-
cza mieszkañców na forum?

Swoj¹ drog¹, ostatnimi czasy to
w³aœnie na forach, tych oficjalnych
i nieoficjalnych, z ró¿nych miejsco-
woœci (forum drawskie, drawskie
forum, forum Z³ocieñca i okolic, fo-
rum gudowskie, i wiele innych) dys-
kusje przedwyborcze wr¹ na ca³ego.
To doskona³e miejsce, gdzie mo¿na
poznaæ opinie wyborców o kandy-
datach, ich programach wybor-
czych, a tak¿e gdzie mog¹ oni po-
znaæ oczekiwania wyborców wobec
nowej w³adzy. Dziwne to, ¿e ¿aden
kandydat nie odwa¿y³ siê na bezpo-
œredni¹ konfrontacjê z t¹, jak¿e liczn¹
przecie¿ grup¹ internatów, by tam,
podpisuj¹c siê swoim imieniem i na-
zwiskiem przedstawiæ swoje racje i
rzetelnie odpowiedzieæ na stawiane
w pró¿niê pytania wyborców.

Chocia¿ nie, odwa¿y³ siê Krzysz-
tof Czerwiñski na forum drawskim, a
kilka komitetów utworzy³o w³asne
strony. Dobre i to na poczatku „spo-
³eczeñstwa informacyjnego”.    MB

Czwarty kandydat na burmistrza
Z³ocieñca pan Waldemar W³odarczyk
nie zd¹¿y³ zaprezentowaæ u nas swoje-
go programu. Mimo kilku prób skontak-
towania siê z burmistrzem, okaza³o siê
to niemo¿liwe. – Pana burmistrza nie
ma. – odpowiada³a sekretarka w urzê-
dzie. Na pytanie czy mo¿e nas z burmi-
strzem umówiæ, odpowiedzia³a: - To
jest niemo¿liwe. Od kontaktów z pras¹

Wywiad z burmistrzem
Z³ocieñca nie doszed³ do skutku

jest sekretarz gminy. – Nie pomog³y
informacje, ¿e wywiad ma dotyczyæ
zbli¿aj¹cych siê wyborów i jest okazj¹
do zaprezentowania swojej kandydatu-
ry. Sekretarka ponownie powtórzy³a,
¿e za kontakt z pras¹ odpowiada sekre-
tarz. W zwi¹zku z powy¿szym pozo-
staj¹ nam jedynie programy wyborcze
pana burmistrza zamieszczone na pla-
katach i ulotkach wyborczych.     MB
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(Z³ocieniec) Takim
tytu³em rozpocz¹³
siê w niedzielê w
parafii œw. Jadwigi
w Z³ocieñcu koncert
zorganizowany
przez Antoniego
Gadzinê.

Zaproszeni muzycy, którzy przy-
jechali z Warszawy, Poznania i Wa³-
cza prezentowali utwory Chopina w
nowych, niekiedy zaskakuj¹cych

Cudze chwalicie…, czyli muzyka Chopina
na salonach europejskich

aran¿acjach. Goœcie mogli na ¿ywo
us³yszeæ klasyczne dzie³a polskie-
go kompozytora grane przy akom-
paniamencie perkusji, fletu, gitary
basowej, puzonu czy saksofonu.
Nawet ci, którym muzyka Chopina
dotychczas by³a obojêtna, po us³y-
szeniu jej w wersji jazzowej, spoj-
rzeli na Fryderyka z zupe³nie innej
perspektywy.

Koñcowy utwór, wiêkszoœci z
nas znany ze szkolnych lekcji muzy-
ki (¯yczenie), zaœpiewany przez Iza-
belê Sitarsk¹ w konwencji bossa
novy wzbudzi³ ¿ywe zainteresowa-
nie publicznoœci, która wymusi³a na
artystach utwór bisowy.         MB

(Z³ocieniec) Na 20 listopada Z³o-
cieniecki Oœrodek Kultury ponow-
nie zaprasza na imprezê z cyklu
Jam Session. Tym razem spotkanie
muzyczne odbêdzie siê w lokalu
„Pauza” na Os. Czaplineckim.

Impreza rozpocznie siê o godzi-
nie 19.00. Wszyscy, którzy graj¹ na
jakichœ instrumentach w ka¿dej
chwili bêd¹ siê mogli do³¹czyæ i na

Jam Session w Pauzie
scenie zaprezentowaæ swoje umie-
jêtnoœci.

W trakcie spotkania swoje zdol-
noœci zaprezentuje Aleksander Ki-
jeñski – jeden z lepszych bêbniarzy
i perkusistów naszego regionu. Alek
przygotowa³ specjalny „drum work-
shop”, czyli po naszemu warsztat
bêbniarski, podczas którego poka¿e
na co go staæ.  Wstêp na imprezê
bezp³atny.                                     MB

10 listopada m³odzie¿ Zespo³u
Szkó³ Zawodowych CKP w Draw-
sku Pomorskim przygotowa³a apel
okolicznoœciowy. Wierszem i pio-
senk¹ uczczono Œwiêto Niepodle-
g³oœci. W programie wykorzysta-
no utwory poetyckie, pieœni pa-
triotyczne, archiwalne zdjêcia,
fragmenty filmów historycznych
tematycznie zwi¹zane z œwiêtem.
Przypomniane zosta³y wa¿ne dla
historii Polski daty oraz wartoœci

Dzieñ Niepodleg³oœci
w ZSZ w Drawsku

takie jak: wolnoœæ ojczyzny, szacu-
nek dla tradycji i jêzyka oraz zna-
czenie symboli narodowych. To
by³a lekcja historii po³¹czona z
lekcj¹ patriotyzmu.

Apel przygotowali i poprowadzi-
li: uczennice klasy II G - Ewelina
£ysik i El¿bieta Jab³oñska oraz
uczniowie klasy IV T - Szymon
¯abka, Jakub G¹dek i Damian Zbo¿-
nik. Nad ca³oœci¹ przygotowañ czu-
wa³ Ireneusz £ukasz.                      (o)
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(SULISZEWO, gm. Drawsko)
W pi¹tek w Suliszewie odby³y siê
uroczystoœci z okazji jubileuszu
XXV lecia zespo³u ludowego „Po-
morzanki”. Obchody okr¹g³ego ju-
bileuszu rozpoczê³a uroczysta
msza œwiêta, z udzia³em lokalnych
w³adz i zaproszonych goœci. Pod-
czas kazania ksi¹dz proboszcz wy-
razi³ podziêkowanie dla cz³onków
zespo³u, za to, ¿e swoj¹ radoœci¹ i
œpiewem daj¹ przyk³ad piêknego
¿ycia.

Po mszy wszyscy przeszli do
œwietlicy wiejskiej, gdzie nast¹pi³y
dalsze uroczystoœci. Nie zabrak³o
przemówienia burmistrza i starosty.
Przewodnicz¹cy Rady Miejskiej Ja-
ros³aw Zduñczyk 25 lat temu by³ dy-
rektorem Oœrodka Kultury w Draw-
sku Pomorskim. To w³aœnie w tam-
tych czasach wœród kobiet zrzeszo-
ny przy kole gospodyñ wiejskich w
Suliszewie zrodzi³ siê pomys³ za³o¿e-
nia zespo³u ludowego.

- Dopiero teraz, po 25 latach, mu-
szê siê wam do czegoœ przyznaæ. –
mówi³ Jaros³aw Zduñczyk na jubile-
uszu. - Gdy przysz³yœcie do mnie z
propozycj¹ za³o¿enia zespo³u ludo-
wego, nie wierzy³em, ¿e wam siê uda.
W tamtych czasach du¿o tego typu
formacji upada³o, a wy j¹ chcia³yœcie
zak³adaæ. I choæ nie blokowa³em
waszych dzia³añ, nie wierzy³em, ¿e
to ma racjê bytu. Tym bardziej dum-
ny jestem dziœ, œwiêtuj¹c z wami ju-
bileusz XXV lecia. -

Po przemówieniach, kwiatach i
upominkach, na scenie zaprezento-
wali siê tancerze drawskiego zespo-
³u tanecznego „Diabaz” oraz jubilaci
– zespó³ „Pomorzanki”.

W przeciwieñstwie do pozosta-
³ych regionów Polski, gdzie kultura
ludowa istnia³a od wielu pokoleñ,
tutaj, na Pomorzu Zachodnim po-
wstawa³a ona 60 lat temu, gdy przy-
jechali tu pierwsi przesiedleñcy.
Pierwsi mieszkañcy, którzy przy-
je¿d¿ali z ró¿nych regionów Polski,
stworzyli swoisty zlepek kulturowy.
Wspólne dla nich by³y tradycje do-

¿ynkowe, darcie pierza oraz spotka-
nia ko³a gospodyñ wiejskich, na któ-
rych panie wymienia³y siê doœwiad-
czeniami z zakresu szyde³kowania,
czy haftów ludowych. Jeœli chodzi o
muzykê, pomys³odawczynie zespo-
³u ludowego „Pomorzanki”, wcze-
œniej nazwanego „Suliszewianki”,
wraz z instruktorami prezentowa³y
muzykê z ró¿nych obszarów kultu-
rowych Polski. Z czasem, gdy regu-
lamin przegl¹dów uleg³ zmianie i ze-
spo³y musia³y wybraæ jeden region,
którego twórczoœæ œpiewacz¹ bêd¹
wykonywaæ, wybrano region kra-
kowski. To g³ównie utwory z kra-
kowskiej wsi s¹ trzonem obecnego
repertuaru zespo³u.

Dziœ w „Pomorzankach” wci¹¿
aktywnie dzia³a osiem pañ, które s¹
w zespole od samego pocz¹tku. S¹ to
Mieczys³awa Andrykowska, Doro-
ta Dudzik, Maria Kowalik, Teresa
Kostyk, Maria Maksymiuk, Jadwi-
ga Sudo³, Helena Szymczak, Wero-
nika Zbo¿nik.

„Jesteœmy dumni, ¿e œpiewamy
ju¿ 25 lat. Mimo problemów ¿ycia

XXV lat zespo³u ludowego „Pomorzanki”

codziennego – w domu, w pracy, w
zespole (czêste zmiany instrukto-
rów), przetrwaliœmy i chcemy, aby
zespó³ istnia³ nadal, rozwija³ siê i roz-
s³awia³ nasze piêkne ludowe piosen-
ki. W repertuarze s¹ utwory ludowe,
które przekaza³y nam nasze babcie i
mamy, ale s¹ równie¿ pozycje ze
œpiewnika Kolberga i utwory na-
szych wielkich kompozytorów: S.
Moniuszki, S. Hadyny, T. Sygietyñ-

skiego”. – pisze we wstêpie pami¹t-
kowego wydawnictwa z okazji jubile-
uszu Mieczys³awa Andrykowska,
pomys³odawczyni i za³o¿ycielka ze-
spo³u.

Warto podkreœliæ, ¿e zespó³ lu-
dowy wci¹¿ przyci¹ga nowych
cz³onków, tak¿e tych najm³odszych,
którzy wzorem swoich mam i babæ
chc¹ rozs³awiaæ region w taki spo-
sób.                              M. Braniecka

(Z³ocieniec) Ju¿ jutro, 19. listo-
pada, w galerii „Piwnica” o godz.
19.00 odbêdzie siê wernisa¿ otwie-
raj¹cy wystawê prac Agnieszki Sa-
piñskiej.

S¹ to obrazy olejne malowane
ustami. Pani¹ Agnieszkê poznaliœmy
kilka miesiêcy temu, gdy szykowa³a
siê do wystawy w pizzerii Piccolo na
z³ocienieckim deptaku, o czym pisa-
liœmy na ³amach Tygodnika. Tym
razem talent pani Agnieszki zosta³

Wystawa prac  A. Sapiñskiej
dostrze¿ony przez artystów zrzeszo-
nych przy galerii Piwnica. Obrazy
artystki, g³ównie barwne kwiaty i
pejza¿e, ciesz¹ oko, a fakt, ¿e s¹ ma-
lowane ustami, czêsto k³óci siê z pre-
cyzj¹, z jak¹ s¹ namalowane drobne
szczegó³y.

Prace pani Agnieszki mo¿na bê-
dzie ogl¹daæ do 17 grudnia od ponie-
dzia³ku do œrody w godzinach 15.00-
19.00 a w pi¹tki i soboty od  8. do 14.

W imieniu artystki serdecznie
zapraszamy!                                  MB
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(DRAWSKO POM.) Jak ju¿
wspomnieliœmy w numerze 42 na-
szego tygodnika, jednego z na-
szych czytelników zaintrygowa³a
informacja, ¿e przed wyborami bur-
mistrz Drawska znowu powróci³ do
tematu uruchomienia w mieœcie
zak³adu produkcyjnego „Kabel
Technik” z Czaplinka. Coœ mu w
pamiêci zazgrzyta³o, ¿e ju¿ to wie-
lokrotnie s³ysza³, wiêc pojawi³a siê
myœl, by sprawdziæ obietnice sk³a-
dane przez brmistrza Ptaka.

W numerze 45 opublikowaliœmy
sporo takich zapowiedzi i obietnic.
Dzisiaj ci¹g dalszy. Warto zwróciæ
uwagê na to, ¿e wiele z tych inwesty-
cji mia³o powstaæ ju¿ za chwilê, za
tydzieñ, miesi¹c, by³o uzgodnio-
nych, coœ podpisywano. Po latach,
jak siê temu przyjrzeæ,  wygl¹da to na
sta³¹ zasadê w budowaniu wizerun-
ku burmistrza.

PROTOKÓ£ NR XXXI/2008 z
sesji odbytej 30 grudnia 2008 r.

Odby³o siê spotkanie w siedzibie
firmy „Kabel Technik” z inn¹ firm¹
niemieck¹ „Bombardier”. Budowa
zak³adu przy ul. Starogrodzkiej ru-
szy w tym roku. Firma „Bombardier”
bêdzie wykonywa³a du¿e zamówie-
nie dla rz¹du, dlatego z³o¿y³a du¿e
zamówienie do firmy „Kabel Tech-
nik” na wi¹zki elektryczne. Œwiato-
wy kryzys gospodarczy mo¿e skut-
kowaæ tylko mniejsz¹ liczb¹ zatrud-
nionych, ale nie zaprzestaniem dzia-
³alnoœci i inwestycji firmy „Kabel
Technik”.

PROTOKÓ£ NR XXXII/2009 z
sesji odbytej 29 stycznia 2009 roku

Firma „Kabel Technik” nie wyco-
fa³a siê z inwestycji. Zosta³y prze-
prowadzone negocjacje w sprawie
pod³¹czenia podmiotu do sieci ga-
zowej.

Firma produkuj¹ca kostkê bru-
kow¹ naby³a w u¿ytkowanie wieczy-
ste dzia³kê pod budowê zak³adu.

Firma „wiatrowa” zainwestuje na
terenie gminy w ci¹gu trzech lat. Zo-
sta³y przeprowadzone uzgodnienia

Przygl¹damy siê przedwyborczym zapowiedziom burmistrza Drawska Pomorskiego Zbigniewa Ptaka (cz. 2)

Czego to ju¿ w Drawsku mia³o nie byæ?!
z gmin¹, pozosta³y negocjacje z
energetyk¹ i innymi firmami.

W dniu jutrzejszym odbêdzie siê
spotkanie z kontrahentem szwedz-
kim na budowê firmy na obszarze 3
ha przy ul. Starogrodzkiej. Je¿eli
przyjm¹ propozycjê w³adz miasta, to
w ci¹gu 2 lat powstanie nowy zak³ad.

PROTOKÓ£ NR XXXm/2009
z sesji odbytej 26 lutego 2009 r.

Radny Kazimierz Pokutyñski za-
pyta³:

1. Czy jest znany ci¹g komunika-
cyjny przy budowanym sklepie
LIDL?

2. Kiedy powstanie budynek
mieszkalno-us³ugowy przy budo-
wanym sklepie LIDL?

Burmistrz Zbigniew Ptak odpo-
wiedzia³:

Dok³adna odpowiedŸ dotycz¹ca
ci¹gu komunikacyjnego ko³o LIDL-
a bêdzie mo¿liwa 5 marca br. Z roz-
mów z dyrektorem LJDL-a do spraw
inwestycyjnych wynika, ¿e bêdzie
budowany budynek z przodu zgod-
nie z decyzj¹ konserwatora zabyt-
ków w Koszalinie. Firma przesunê³a
termin otwarcia sklepu. Jest te¿ zain-
teresowania nabyciem od Gminy
dzia³ki przy ul. Pi³sudskiego. Do 10
marca br. odbêdzie siê spotkanie w
sprawie inwestycji ko³o marketu
Polo.

Burmistrz powiedzia³, ¿e od mar-
ca br. bêd¹ czynione dzia³ania w celu
pozyskania znacznych œrodków fi-
nansowych, ale wiêcej nie mo¿e
powiedzieæ. W dniu wczorajszym
zosta³y zakoñczone rokowania z in-
westorem zewnêtrznym. W przy-
sz³ym tygodniu odbêd¹ siê spotka-
nia z dwoma kolejnymi przedsiêbior-
cami. Burmistrz doda³, ¿e zdaje sobie
sprawê z tego, ¿e k³óci siê to z ogóln¹
sytuacj¹ na rynku.

PROTOKÓ£ NR XXXV/2009 z
sesji odbytej 26 marca 2009 r.

- zosta³y zakoñczone rozmowy z
inwestorem, który chce zainwesto-
waæ w infrastrukturê turystyczn¹,

- powstan¹ wioski internetowe w
Jankowie, Linownie, £abêdziach,

wniosek zosta³ zaopiniowany pozy-
tywnie, ekipa techniczna sprawdza
mo¿liwoœci pod³¹czenia Internetu.

PROTOKÓ£ NR XXXIX/09
- na ul. Starogrodzkiej powstanie

zak³ad produkuj¹cy czêœci do samo-
chodów Scania,

- jest realizowana inwestycja fir-
my „Kabel - Technik”.

PROTOKÓ£ NR XLII/09 z se-
sji odbytej 29 paŸdziernika 2009 r.

- Istniej¹ plany uruchomienia
¿wirowni w Mielenku Drawskim. Fir-
ma inwestuj¹ca musi spe³niæ szereg
wymogów. G³ównym dokumentem,
na podstawie którego Burmistrz
Drawska Pomorskiego mo¿e wydaæ
decyzjê, jest raport oddzia³ywania
na œrodowisko. Jeœli spe³ni¹ warun-
ki i tak decyzja nale¿y do burmistrza,
bez referendum siê nie obejdzie.

Jest to zapisane w protokole z
zebrania wiejskiego w Mielenku
Drawskim (i gdzie to referendum?).

PROTOKÓ£ NR XLV/09 z se-
sji odbytej 30 grudnia 2009 r.

Burmistrz Zbigniew Ptak powie-
dzia³, ¿e wczoraj wprowadzi³ w b³¹d
radnego Czes³awa Faliñskiego. Mia-
steczko ruchu drogowego bêdzie
usytuowane przy brzózkach przy ul.
Mickiewicza. Prace bêd¹ trwa³y w
miesi¹cach kwiecieñ, maj. Wartoœæ
kosztorysowa wynosi ok. 150 tys. z³
(ktoœ widzia³ to miasteczko?).

PROTOKÓ£ NR XLVI/10 z
sesji odbytej 28 stycznia 2010 r.

- w 2010 r. powstanie du¿y par-
king przy sklepie „Biedronka”.

PROTOKÓ£ NR XLVIII/10 z
sesji odbytej 25 2010 r.

Pan Piasecki - w³aœciciel firmy
„Tekmar” docelowo bêdzie zatrud-
nia³ 200 osób. Firma zostanie prze-
niesiona z Bornego Suliszewa. Cy-
pel bêdzie musia³ byæ przebudowa-
ny, bo nie min¹ siê tam dwa samo-
chody. Musi to zostaæ zrobione do
sierpnia br., gdy ruszy zak³ad pana
Piaseckiego.

Kabel Technik musi przyspie-
szyæ produkcjê o przynajmniej 6
miesiêcy ze wzglêdu na kontrakt fir-
my. W gazecie jest obszerny wywiad
z p. Andre Gerstnerem, który ucina
spekulacje, czy zak³ad powstanie.

PROTOKÓ£ NR XLIX/10 z
sesji 2010 r.

- firma Kabel Technik zawar³a
du¿y kontrakt, w zwi¹zku z czym in-
westycja budowy hali produkcyjnej
w Drawsku Pomorskim jest nieod-
wracalna,

- w sierpniu 2010 r. zostanie otwo-
rzony zak³ad „Tekmar” p. Piaseckie-
go (???),

- s¹ inwestorzy wykazuj¹cy zain-
teresowanie terenami wiejskimi,

PROTOKÓ£ NR LY/10 z sesji
odbytej 26 sierpnia 2010 r.

- Kabel Technik realizuje inwe-
stycjê wzorowo

- Firma Tekmar bêdzie zatrudnia-
³a maksymalnie 200 osób, a w pierw-
szym etapie 30 osób przeniesionych
z Bornego Sulinowa. Nigdy nie by³o
mowy o 300 osobach.

Burmistrz Drawska Pomorskiego
wniós³ o wprowadzenie zmian w ww.
projekcie:

- Dz. 630 rozdz. 63095 par. 6050
Koncepcja zagospodarowania tere-
nu nad jeziorem Okra przy ul. Jezior-
nej - 12.000 z³: za (jednog³oœnie);
(jego ulica, a kadencja siê koñczy).

Informacje dodatkowe, u³atiwa-
j¹ce zrozumienie powy¿szego; do-
chód burmistrza Ptaka w 2009 r. wg
oœwiadczenia maj¹tkowego to
172.779 z³, co daje miesiêcznie  kwo-
tê 14.398! To nawet prezydent Po-
znania ma mniej, bo 159.000 rocznie
(za 2009), a Szczecina jeszcze
mniej, bo 142.000 z³ (za 2009 r.).

Za 2003 rok burmistrz Ptak mia³
dochód  98.473 z³, co daje 8.206 m-
cznie. To se prawie podwoi³!!! Czy¿-
by a¿ taka inflacja??? - 75% ???
Komu z was o tyle wzros³o wynagro-
dzenie na przestrzeni tych kilku
lat???                           (oprac. KAR)
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Lista nr 19

Rados³aw Szymczak
– kandydat do Rady Powiatu

Komitet Wyborczy SLD – lista nr 1

Lat 40, ¿ona Magda. Bezpartyjny, sympatyk Unii Pracy.
Uto¿samia siê z programem lewicy demokratycznej w zakresie ochrony so-

cjalnej cz³owieka, wyrównywania szans m³odzie¿y na dobr¹ naukê, wychowa-
nie i do¿ywianie w szko³ach.

Dyplomowany nauczyciel wychowania fizycznego w Szkole Podstawowej
w Drawsku Pomorskim. Wychowawca i trener ch³opców i dziewcz¹t Uczniow-
skiego Klubu Sportowego „Olimpijczyk” w pi³ce siatkowej.

Dziêki jego pracy i osi¹ganym sukcesom przez dru¿ynê ch³opców na szcze-
blach: wojewódzkim i krajowym w roku 2007 po raz pierwszy w Drawsku
Pomorskim zorganizowane zosta³y mistrzostwa Polski ch³opców – m³odzików
w pi³ce siatkowej. By³o to wielkie œwiêto pi³ki siatkowej w Drawsku Pomorskim.

Wiêkszoœæ wolnego czasu, poza normalnymi zajêciami lekcyjnymi w szkole
poœwiêca siê pracy trenerskiej i wychowawczej z uczniami (treningi w Drawsku
Pomorskim, wyjazdy na obozy szkoleniowe, wyjazdy na zawody).

Nigdy nie zostawia uczniów samych, bez opieki. Jest z nimi zawsze w czasie
przejazdów, zakwaterowania, treningów i zawodów.

Wspó³pracuje z rodzicami uczniów.
W jego programie wyborczym s¹ nastêpuj¹ce sprawy:
1) utrzymanie wszystkich szkó³ podstawowych w powiecie drawskim,
2) stwarzanie warunków w szko³ach podstawowych do

prowadzenia profesjonalnych i ciekawych dla uczniów zajêæ
wychowania fizycznego oraz zajêæ pozalekcyjnych w wybra-
nych dyscyplinach sportu,

3) wspieranie projektu bu-
dowy hali sportowej przy
Szkole Podstawowej w
Drawsku Pomorskim

4) promowanie budo-
wy p³ywalni w Drawsku
Pomorskim dla mieszkañ-
ców – szczególnie m³odzie-
¿y z ca³ego powiatu draw-
skiego.
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TPD: W Z³ocieñcu mieszka Pan
od stosunkowo krótkiego czasu. Co
sprawi³o, ¿e tak szybko je Pan poko-
cha³ i chce zostaæ jego w³odarzem?

R.B. To prawda, ¿e mój dotychcza-
sowy sta³y pobyt w Z³ocieñcu nie jest
bardzo d³ugi. Jednak Z³ocieniec i okoli-
ce s¹ mi bliskie od dawna. Tu przeby-
wa³em na wakacjach, tu mieszka bardzo
wielu moich przyjació³ i znajomych,
których od lat odwiedza³em. Tu zaczy-
na³em swoje pierwsze kroki w szkolnic-
twie. Ju¿ jako student pracowa³em w
wielu miejscach.  Chocia¿by w Archi-
wum Pañstwowym w Szczecinie. Roz-
poczêcie pracy w Gimnazjum im. Bo-
haterów Monte Cassino w naszym
mieœcie rozpoczê³o moje spe³nianie siê
w ¿yciu i pracy. Po pierwszym roku
spotka³em tylu ¿yczliwych i szlachet-
nych ludzi, z którymi zwi¹za³em siê
emocjonalnie. Tu nauczy³em siê tego,
¿e trzeba szanowaæ ka¿dego cz³owieka
i zawsze pomagaæ innym. Mój pierw-
szy dyrektor w Zespole Szkó³ Ponad-
gimnazjalnych na Okrzei œp. Henryk
Uchroñski zawsze mi powtarza³: Rafa³
pamiêtaj, ¿e jak pomo¿esz cz³owieko-
wi, to ta pomoc wróci do ciebie. Zawsze
staram siê tak postêpowaæ.

Ja nie chcê zostaæ „w³odarzem”.
Chcê kontynuowaæ swoj¹  pracê na
rzecz miasta i gminy, wiêc burmistrzo-
wanie bêdzie mia³o dla mnie charakter
s³u¿ebny. Nie d¹¿ê do godnoœci i za-
szczytów. Chcê reprezentowaæ intere-
sy wszystkich mieszkañców, dla nich
pracowaæ i im pomagaæ. Z wykszta³ce-
nia jestem politologiem, mam w³aœciwe
przygotowanie merytoryczne do pra-
cy w sektorze administracji pañstwo-
wej i samorz¹dowej. Swoj¹ wiedzê i
umiejêtnoœci chcê wykorzystaæ w pra-
cy na rzecz Ziemi Z³ocienieckiej.

TPD: Jest Pan cz³owiekiem bar-
dzo m³odym. Wiele osób uwa¿a, ¿e
zbyt m³odym i obawia siê, ¿e nie
poradzi Pan sobie z nat³okiem obo-
wi¹zków. Jak mo¿e siê Pan ustosun-
kowaæ do tych zarzutów?

R.B. M³odoœæ mo¿na interpreto-
waæ w bardzo ró¿ny sposób. Cz³owiek
maj¹cy lat 19 jest m³ody. Maj¹cy 30
równie¿. A cz³owiekowi maj¹cemu 40
lat te¿ nie mo¿na zabroniæ czuæ siê m³o-
dym. Granica wieku w tym przypadku
nie ma znaczenia. Potrafiê zrozumieæ
pewne w¹tpliwoœci, czy obawy, ale je-
¿eli nie teraz, to kiedy rozpocz¹æ?
Maj¹c 50 lat? Miar¹ cz³owieka jest to
jak pracuje, jak siê anga¿uje, jakie ma
plany i czy ma chêci pracowaæ. Nie
istotne jest pochodzenie, jakikolwiek
status, tym bardziej uk³ady. Zawsze
oddawa³em siê podejmowanym wy-
zwaniom bez reszty.  Jednak maj¹c
zaufanie do wspó³pracowników, ota-
czaj¹c siê uczciwymi ludŸmi, prawdzi-
wymi aktywistami, a nie marionetkami,
uk³adaj¹c stosunki na zasadzie wspó³-
pracy, a nie podleg³oœci czy zale¿noœci,
jestem pewien, ¿e nasze miasto i gmina
rozpocznie nowy okres, który obfito-
waæ bêdzie w wytê¿on¹ pracê, rozwój
i poprawê jakoœci ¿ycia naszych miesz-
kañców.

Kandydat na burmistrza Z³ocieñca Rafa³
Budrewicz przedstawia swój program

TPD: Jak mo¿e Pan oceniæ do-
tychczasowe rz¹dy?

R.B. Mówimy o czasie, który
min¹³. Moim zadaniem i wyzwaniem
jest patrzeæ w przysz³oœæ. Trudno jest
oceniaæ poprzedników bêd¹c ich rywa-
lami. Mo¿na by doszukiwaæ siê b³êdów,
co nie jest moim celem. Uczciwie mó-
wi¹c stwierdziæ nale¿y, ¿e przez ostat-
nie lata Z³ocieniec siê zmienia³. Zakoñ-
czono i rozpoczêto wiele inwestycji.
Niektóre z nich by³y zadaniami zleco-
nymi przez pañstwo. Ale musimy zo-
baczyæ jak wiele jest jeszcze do zrobie-
nia. Chcemy tworzyæ now¹ jakoœæ,
korzystaæ z tego co dobre, zmieniaæ to
co spo³eczeñstwo jawnie krytykuje,
s³uchaæ wyborców i byæ ich prawdzi-
wymi reprezentantami.

TPD: Jakie zmiany w Z³ocieñcu
s¹ Pana zdaniem konieczne, by mia-
sto mog³o siê rozwijaæ?

R.B. Najwa¿niejszym zadaniem
nowego burmistrza jest skuteczne za-
bieganie o nowych inwestorów w gmi-
nie. Racjonalna polityka podatkowa,
konsultowana w szerokich gremiach ma
zachêcaæ do tworzenia nowych miejsc
pracy. Z³ocieniec musi przygotowaæ
wiêcej terenów pod inwestycje. Na-
szym priorytetem powinna staæ siê
szeroko pojêta promocja naszej Ma³ej
Ojczyzny, któr¹ rozpocznê od moder-
nizacji wizytówki Z³ocieñca- Dworca
PKS i PKP.  Potrzebujemy wspó³pracy
ze œrodowiskami uniwersyteckimi w
celu opracowania strategicznego planu
rozwoju i inwestycji, opartego o sku-
teczne pozyskiwanie jak najwiêkszej
iloœci œrodków unijnych. Jednym z
moich zadañ bêdzie troska o ludzi m³o-
dych, którym potrzeba stworzyæ takie
warunki startu i rozwoju oraz perspek-
tywê przysz³oœci, aby zechcieli pozo-
staæ w Z³ocieñcu i do niego powróciæ.

TPD: Co zmieni siê w mieœcie
jeœli wyborcy wybior¹ Pana?

R.B. To wszystko zawarte jest w
zarysie programu mojego komitetu
wyborczego, cytujê:

Rozwój gospodarczy oraz aktywi-
zacja na rynku pracy: Bêdê skutecznie
zabiega³ o nowych inwestorów w naszej
gminie. Przedsiêbiorca, który jest zwal-
niany z podatków ma zagwarantowaæ
tworzenie nowych miejsc pracy. Musi-
my przygotowaæ tereny pod inwesty-
cje. Promocja Z³ocieñca ma byæ priory-
tetem przysz³ych w³adz. Nawi¹zanie
wspó³pracy z oœrodkami uniwersytec-
kimi pomo¿e stworzyæ strategiczne
projekty pozyskiwania œrodków na
tworzenie nowych miejsc pracy.

Tworzenie bud¿etu jest zadaniem
dla specjalistów - nie dla urzêdników i
polityków. Obni¿enie podatków, ulgi
inwestycyjne dla przedsiêbiorców do-
prowadz¹ do stworzenia nowych
miejsc pracy, powrotu m³odych ludzi i
uwierzenia we w³asne si³y i mo¿liwoœci.

Bezpieczeñstwo i opieka zdrowot-
na: Wszyscy mieszkañcy musz¹ czuæ
siê bezpiecznie. Monitoring ma s³u¿yæ
mieszkañcom. Wspó³praca s³u¿b po-
rz¹dkowych, ¿yczliwoœæ we wzajem-

nych relacjach, kompetencje i œwiado-
moœæ tego, ¿e s³u¿¹ spo³eczeñstwu,
spowoduje wsparcie i uœciœlenie pomo-
cy w³adz. Usprawnienie opieki zdro-
wotnej w Z³ocieñcu marzy siê miesz-
kañcom. Czas skoñczyæ z kolejkami w
oœrodkach zdrowia. Specjalistyczna
opieka medyczna jest mo¿liwa w na-
szym mieœcie. Mieszkañcy, którzy po-
trzebuj¹ konsultacji lekarzy specjali-
stów nie bêd¹ musieli wyje¿d¿aæ do
innych miast.

Ochrona œrodowiska, sport i tury-
styka:  W gminie trzeba kompleksowej
edukacji ekologicznej zarówno dzieci i
m³odzie¿y, jak i doros³ych. Selektywna
zbiórka odpadów, aktywizacja œrodo-
wisk lokalnych poprzez organizowanie
wspólnych akcji, jak chocia¿by „sprz¹-
tanie œwiata”, czy zazielenianie gminy,
mog¹ skutecznie przywróciæ dawne
piêkno Z³ocieñca i okolic.

Sprawiedliwa polityka finansowa-
nia klubów sportowych. Rozbudowa
tras rowerowych, powrót do rozmów o
basenie w Z³ocieñcu, wspó³praca i
zdrowa rywalizacja z innymi gminami
powiatu i nie tylko, to priorytety dla
œrodowiska sportowego. Promocja
zdrowego trybu ¿ycia poprzez sport,
zapewnienie profilaktyki zdrowotnej,
pomo¿e w walce z patologiami i uza-
le¿nieniami.

Edukacja i kultura: Rozwój Z³ocie-
nieckiego Oœrodka Kultury ze szczegól-
nym uwzglêdnieniem aktywizacji
wszystkich grup spo³ecznych bardzo
le¿y mi na sercu. Wspó³praca wszyst-
kich stowarzyszeñ i stworzenie „Fo-
rum Stowarzyszeñ dla Z³ocieñca” jest
moim marzeniem. Dzia³aj¹c razem je-
steœmy w stanie zrobiæ du¿o wiêcej. Bi-
blioteka Publiczna musi byæ niezale¿na.
Promocja czytelnictwa i samodzielna
dzia³alnoœæ statutowa biblioteki uboga-
ci ofertê kulturaln¹ naszego miasta.
Gmina musi byæ silna dzia³alnoœci¹
kulturow¹ wszystkich so³ectw. Œwie-
tlica wiejska ma byæ dostêpna dla
wszystkich, a so³tys musi byæ realnym
liderem swojego œrodowiska. Stypendia
Burmistrza dla uczniów najzdolniej-
szych maj¹ motywowaæ do dalszej pra-
cy. Nasza Gmina nie zapomni o pomo-
cy najubo¿szym, których liczba od kil-
ku lat wzrasta. Szko³y maj¹ byæ przy-
jazne uczniom i rodzicom. Miejsca w
przedszkolach musz¹ siê znaleŸæ dla
wszystkich dzieci, a proces rekrutacji
powinien byæ jasny i przejrzysty.

Spo³eczeñstwo: W naszej gminie
brakuje mieszkañ. Budownictwo so-
cjalne to jedno z moich wyzwañ. M³ode
ma³¿eñstwa musz¹ mieæ swoje miesz-
kanie. Edukacja w zakresie wnioskowa-
nia i korzystania ze œrodków unijnych
to wiedza, w któr¹ uposa¿yæ mo¿na
ka¿dego mieszkañca - nie tylko wy-
brañców. Urz¹d i urzêdnicy maj¹ s³u-
¿yæ spo³eczeñstwu. Przyjazny urz¹d
to dyspozycyjny i ¿yczliwy burmistrz
oraz kompetentni urzêdnicy. M³odzie¿
powinna skupiaæ siê w grupach praw-
dziwych aktywistów. Inicjatywa od-
dolna, naturalnoœæ, entuzjazm i szcze-
roœæ to cechy, którymi zara¿aæ potrze-

ba m³odych. Naszym wspólnym zada-
niem jest zadbanie o zakoñczenie kon-
fliktów spo³ecznych i plag naszych
czasów: frustracji i plotkowania. We
wzajemnych relacjach musimy wyzbyæ
siê uprzedzeñ i s³owa „nie”. W zgodzie,
przy ciê¿kiej pracy, na któr¹ jestem
przygotowany nowa jakoœæ Naszej
Gminy stanie siê faktem

TPD: Gmina to równie¿ so³ectwa.
Co mo¿e Pan zaoferowaæ mieszkañ-
com obszarów wiejskich?

R.B. Mówi³em o tym podczas spo-
tkañ, które odbywa³em w so³ectwach.
Ka¿de so³ectwo powinno posiadaæ no-
woczesn¹ œwietlicê, która mo¿e staæ siê
centrum kulturalnym i informacyjnym
œrodowiska. Wyposa¿enie w nowocze-
sny sprzêt multimedialny i Internet sta-
nie siê faktem. Bêdê zachêca³ so³tysów
i Rady So³eckie do nawi¹zywania
wspó³pracy, do wspólnego wystêpo-
wania z postulatami do Rady i burmi-
strza. Infrastruktura wiejska równie¿
powinna zostaæ zmodernizowana i do-
posa¿ona. G³os spo³ecznoœci wiejskiej
powinien byæ i zapewniam, ¿e bêdzie
traktowany powa¿nie, a wszystkie po-
stulaty bêd¹ zawsze rozpatrywane.
Turystyka, agroturystyka i tworzenie
gospodarstw ekologicznych bêdzie naj-
skuteczniejsz¹ walk¹ z wszechobec-
nym bezrobociem.

TPD: Co jeszcze chcia³by Pan
przekazaæ mieszkañcom?

R.B. Wywodzê siê z rodziny kreso-
wej, wiem jakie trudy ponosili pionie-
rzy Ziem Zachodnich, kiedy na nowo
budowali nasz¹ Ojczyzn¹. Tym bar-
dziej chcia³bym, aby kolejne pokolenia
Z³ocienian, korzystaj¹c z dorobku po-
przedników mog³y szczêœliwie ¿yæ i
wzrastaæ w naszym mieœcie i naszej
gminie.

Mam gor¹c¹ proœbê do wszystkich
mieszkañców naszego miasta i naszej
gminy, aby nie bali siê zmian. Mandat
zaufania dla Nowej Jakoœci - Naszej
Gminy, dla mnie jako kandydata na
burmistrza, bêdzie dobr¹ decyzj¹. Ra-
zem jesteœmy gotowi zmieniaæ oblicze
naszej gminy. Chcemy pracowaæ dla
mieszkañców. Na naszych listach s¹
ró¿ni ludzie, przedstawiciele wielu œro-
dowisk, osoby nowe, chc¹ce pracowaæ
i maj¹ce realne plany zmian na lepsze.
W niedzielê 21 listopada spotkamy siê
w lokalach wyborczych. G³os oddany
na Now¹ Jakoœæ i na nowego burmistrza
nie bêdzie g³osem straconym.

M. Braniecka
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TPD: W Z³ocieñcu jest Pan
uto¿samiany przede wszystkim z
kultur¹, zw³aszcza muzyczn¹. Co
sprawi³o, ¿e zdecydowa³ siê Pan
kandydowaæ na burmistrza?

A.G. Nie ukrywam, nie powodzi
mi siê Ÿle. Burmistrzem chcê zostaæ,
gdy¿ mam poczucie wielkich obo-
wi¹zków wobec swego miasta. Wie-
lu mi mówi – wystartuj! A mówi¹ to
tak, ¿e nie sposób odmówiæ. Jestem
muzykiem z wykszta³cenia. S³yszê
wiêcej ni¿ to bywa ka¿demu zwyczaj-
nie. Takim g³osom siê nie odmawia.
Bêd¹c mieszkañcem i obserwatorem
wydarzeñ z³ocienieckich wiem, ¿e
wiele rzeczy mo¿na w mojej gminie
zrobiæ inaczej i na pewno z po¿yt-
kiem dla mieszkañców. Jeœli chodzi o
doœwiadczenie w zakresie sprawo-
wania funkcji kierowniczych, to
dwukrotnie pe³ni³em i pe³niê obecnie
takowe w jednostkach zwi¹zanych z
samorz¹dem gminnym. W latach
1990-1994 by³em dyrektorem Z³ocie-
nieckiego Oœrodka Kultury, nato-
miast od 2007 roku jestem dyrekto-
rem Szko³y Podstawowej w Pomie-
rzynie (gmina Kalisz Pomorski). Poza
tym dwukrotnie pe³ni³em funkcjê
radnego (w samorz¹dzie wojewódz-
kim i miejskim). Pewne dzia³ania za-
pocz¹tkowa³em ju¿ ponad dwadzie-
œcia lat temu, ale ze wzglêdów poli-
tycznych zosta³y one przez w³adze
przerwane, zaniechane, a niektóre
wrêcz zaprzepaszczone. Pora wiêc,
jeœli takie bêdzie ¿yczenie wybor-
ców, wróciæ do tamtych pomys³ów i
dzia³añ, które – nierealizowane – po-
gr¹¿y³y Z³ocieniec w takiej sytuacji,
w jakiej siê obecnie znajduje. Pikan-
terii dodaje fakt, ¿e pomys³y te pró-
bowano realizowaæ po moim zwol-
nieniu, ale zatrudniani przez w³adzê
kolejni „fachowcy” k³adli za spo³ecz-
ne pieni¹dze wszystko, co mo¿na
by³o jeszcze po³o¿yæ. Z pewnoœci¹
nie jest to sytuacja godna pozaz-
droszczenia. W³odarze Z³ocieñca
maj¹ to do siebie, ¿e delektuj¹ siê
w³adz¹ dla niej samej. Z obserwacji
otoczenia zauwa¿am, ¿e nie cz³owiek
siê liczy w Z³ocieñcu, ale jego otocz-
ka. Stwierdzenie to odnoszê zarów-
no do prac inwestycyjnych jak i or-
ganizacyjnych ¿ycia z³ocienieckie-
go. Kiedyœ w Z³ocieñcu dwukrotnie
zrobi³em s³ynne LATO z RADIEM.
Teraz chcia³bym wiosnê. Ale nie ra-
diow¹, a prawdziw¹. To taki mój inte-
res w tym wszystkim.

TPD: Prowadzi Pan bardzo ak-
tywne ¿ycie – dyrektor szko³y, w³a-
sna dzia³alnoœæ gospodarcza, pro-

Rozmowa z kandydatem na burmistrza
Z³ocieñca Antonim Gadzin¹

wadzenie orkiestry dêtej i „Big
Bandu”, w wolnych chwilach kon-
certowanie i oczywiœcie nauczanie
innych gry na instrumentach – jak
pogodzi Pan te funkcje z obowi¹zka-
mi burmistrza?

A.G. Tak, jak do tej pory je godzê
i myœlê, ¿e jest to kwestia odpowied-
niej organizacji w³asnego ¿ycia i
sposobu postêpowania. Myœlê na-
wet, ¿e bêdzie ³atwiej. Teraz bowiem,
w swojej macierzystej jednostce nie-
mal¿e wszystkie prace zwi¹zane z
zarz¹dzaniem muszê wykonywaæ
sam na swoim stanowisku, bo nie
mam ¿adnego zastêpcy. Poza tym
burmistrzowanie, to funkcja, a nie
zawód. Tu wymaga siê przede
wszystkim pracy koncepcyjnej.
Swoim uczniom, na stwierdzenie, ¿e
nie mam czasu na æwiczenie na in-
strumencie, sam rozpisujê rozk³ad
dnia. Wtedy s¹ zdziwieni, ¿e w tym
niby napiêtym planie dnia mo¿na
jeszcze wygospodarowaæ czas na
rzeteln¹ pracê z instrumentem. No i
pracuj¹. Przys³owie bowiem mówi:
jak nie masz ju¿ czasu na nic, to
znajdŸ sobie dodatkowe zajêcie.  To
oczywiœcie ma³y ¿arcik. Jednak na-
le¿y ludziom uœwiadamiaæ, ¿e w
nich samych tkwi ogromny poten-
cja³ do wykorzystania. Ja chcia³-
bym, by by³ on wykorzystany w
naszym mieœcie.

TPD: Jak mo¿e Pan oceniæ do-
tychczasowe rz¹dy w gminie?

A.G. W zasadzie to staram siê nie
oceniaæ publicznie rz¹dów w gminie,
co nie znaczy, ¿e w pe³ni aprobujê
wszystkie decyzje stamt¹d p³yn¹ce.
Jestem mieszkañcem Z³ocieñca i
moje pomys³y na ¿ycie niekoniecz-
nie musz¹ iœæ w parze z pomys³ami
rz¹dz¹cych. Odnosi siê to nie tylko
do naszej gminy, ale tak¿e do decyzji
p³yn¹cych z Warszawy. A poniewa¿
mam pomys³y w³asne, mog¹ce zmie-
niæ istniej¹c¹ sytuacjê, wiêc stwa-
rzam ludziom alternatywê, by mieli w
czym wybieraæ. Wybieraj¹c, bior¹ na
siebie odpowiedzialnoœæ za to
wszystko, co siê wokó³ nich dzieje.

TPD: Jakie zmiany w Z³ocieñcu
s¹ Pana zdaniem konieczne, by mia-
sto mog³o siê rozwijaæ?

A.G. Przede wszystkim nale¿y
uporaæ siê z zad³u¿eniem gminy i jed-
noczeœnie rozpocz¹æ dzia³ania w za-
kresie wprowadzenia o¿ywienia
spo³ecznego i gospodarczego. Ja
zacz¹³bym najpierw od odbudowy

tego wszystkiego, co zosta³o znisz-
czone przez ostatnie dwadzieœcia
lat. W Z³ocieñcu bowiem nie ma
podstaw do organizowania czego-
kolwiek ku po¿ytkowi spo³eczeñ-
stwa.

TPD: Co zmieni siê w mieœcie
jeœli wyborcy wybior¹ Pana?

A.G.: Zmiany bêd¹, bo taka jest
prawid³owoœæ wyborów. We wspó³-
czesnych teoriach rozwoju spo³e-
czeñstw, „zmiana” jest podstawow¹
determinant¹. Po to s¹ wybory, ¿eby
umo¿liwiæ wyborcom dokonanie
zmian. W moim przypadku, zakres i
forma zmian jest okreœlona w Progra-
mie Wyborczym naszej grupy KWW
„GMINA DLA WSZYSTKICH”.  Nie
sposób przytoczyæ tu ca³ego doku-
mentu, wiêc odsy³am do strony in-
ternetowej www.antonio.com.pl
gdzie jest on opublikowany. Jeœli
jednak bêd¹ dominowa³y g³osy za-
chowawcze, to zmian ¿adnych nie
bêdzie, poniewa¿ na najwy¿szych
szczeblach w³adzy pozostanie sta-
tus quo. Na pewno nie bêdzie ja-
kichœ rewolucyjnych zmian w zakre-
sie inwestycyjnym, bo te s¹ warun-
kowane zabezpieczeniem finanso-
wym. Moje doœwiadczenie wskazu-
je jednak na to, ¿e powinno byæ
troszkê lepiej. Kiedy by³em w woj-
sku, to mój dowódca pyta³: „Ile i
jakie prawa ma ¿o³nierz ?” Podczas,
gdy myœmy siê wysilali na cytaty z
ró¿nych regulaminów wojsko-
wych, on skwitowa³ to jednym zda-
niem: „¯o³nierz ma tylko jedno pra-
wo – byæ dobrze dowodzonym”. Tê
dewizê staram siê realizowaæ na
ka¿dym stanowisku kierowniczym,
które zostaje mi powierzone. Naj-
wa¿niejsi s¹ ludzie.

TPD: Gmina to równie¿ so³ec-
twa. Co mo¿e Pan zaoferowaæ
mieszkañcom obszarów wiej-
skich?

A.G. Myœlê, ¿e nie nale¿y tak bar-
dzo oddzielaæ mieszkañców obsza-
rów wiejskich od miejskich, bo prze-
cie¿ Z³ocieniec nie jest a¿ tak wielk¹
aglomeracj¹, a niemal¿e codzienna
migracja ludzi miêdzy tymi obszara-
mi powoduje zacieranie ró¿nic po-
miêdzy tymi grupami w ka¿dym nie-
mal wzglêdzie. Natomiast jeœli cho-
dzi o ofertê, to ze wzglêdu na ma³¹
precyzyjnoœæ pytania, trudno na nie
rzeczowo odpowiedzieæ. Bo przecie¿
nale¿a³oby siê zastanowiæ, czego ta
oferta ma dotyczyæ? Podstawowym
problemem naszej gminy jest bezro-

bocie, ale to nie powód, by siedzieæ
i rozpaczaæ. Obecnie pracujê w po-
dobnym œrodowisku (wiejskim) i za-
pewniam, ¿e pomys³ów na o¿ywie-
nie dzia³añ ludzi mam doœæ du¿o. Nie-
które z nich ju¿ „dzia³aj¹” - tylko, ¿e
nie u nas.

TPD: Co jeszcze chcia³by Pan
przekazaæ mieszkañcom?

A.G. No có¿. Chcia³oby siê po-
wiedzieæ za m¹drzejszymi, ¿e
„wszystko w rêku Boga”. Jeœli wy-
borcom bêdzie odpowiadaæ wizja
miasta i gminy przedstawiona przez
KWW „GMINA DLA WSZYST-
KICH”, to nasza gmina mo¿e fak-
tycznie byæ dla wszystkich. ¯yczê
wiêc odwagi i odpowiedzialnoœci za
podejmowane decyzje. ̄ ycie to nie
serial w TV i problemy trzeba rozwi¹-
zywaæ wspólnie i w realu. Nikt za nas
ich nie rozwi¹¿e. Doœwiadczenie mi-
nionego dwudziestolecia pokazuje
to a¿ nadto dobitnie. Wiêc chyba
pora na zmiany.

M. Braniecka

Antoni Gadzina
Lat 51, wykszta³cenie wy¿sze

humanistyczne, magister wycho-
wania muzycznego. Z zawodu mu-
zyk i nauczyciel muzyki. Ukoñczo-
ne szko³y: Policealne Studium Za-
wodowe Nr 3 w Koszalinie - kieru-
nek radiowo-telewizyjny; Pañ-
stwowa Szko³a Muzyczna II Stop-
nia w S³upsku - muzyk instrumenta-
lista w zakresie specjalizacji gry na
tr¹bce; Wy¿sza Szko³a Pedagogicz-
na w S³upsku - studia magisterskie,
kierunek pedagogiczny, specjal-
noœæ wychowanie muzyczne; Uni-
wersytet Szczeciñski - studia po-
dyplomowe, specjalnoœæ - mene-
d¿er oœwiaty; Wy¿sza Szko³a Sztuki
U¿ytkowej w Szczecinie - studia po-
dyplomowe, kierunek - kultura i
sztuka; Akademia Muzyczna im. I.J.
Paderewskiego w Poznaniu - studia
magisterskie, kierunek dyrygentu-
ra orkiestr dêtych.
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Obwodowa Komisja Wyborcza Nr 1
w Drawsku Pomorskim

Siedziba: Œwietlica Samorz¹du Mieszkañców
nr 2 w Drawsku Pom., ul. Gierymskiego
1. Kieszczyñska Zofia – przew.
2. Koz³owski Zbigniew - z-ca przew.
3. Szramowiat Henryka Franciszka
4. Idzikowska Dorota
5. Kucharska Ma³gorzata
6. Hrynkiewicz Piotr
7. Polak Sylwia
8. Æwikliñska Wies³awa
9. Oleksy Alicja

OKW Nr 2 w Drawsku Pomorskim
Siedziba: Przedszkole w Drawsku Pom.,
ul. Obr. Westerplatte nr 47-49
1. Mierzwiñska Ewa – przew.
2. Jankowska Alfreda Lucyna - z-ca przew.
3. Toruñ Aleksander Antoni
4. Sz³apa Katarzyna
5. Bodnar Emilia
6. Karpiñska Ma³gorzata
7. Bieniek Luiza
8. W¹œniewska Renata
9. Olender Henryka

OKW nr 3 w Drawsku Pomorskim
Siedziba: Szko³a Podstawowa w Drawsku
Pom., ul. Obr. Westerplatte nr 13
1. Szczepañska Klaudia – przew.
2. £ysakowska Danuta - z-ca przew.
3. Groñska Mariola
4. Antonowicz Anna
5. Kaczmarkiewicz Dorota
6. Niewiecka Danuta
7. Chmielecka Monika

OKW nr 4 w Drawsku Pomorskim
Siedziba: Szko³a Podstawowa w Drawsku
Pom., ul. Obr. Westerplatte nr 13
1. Baliñska Agata –przew.
2. Zieniewicz Maria - z-ca
3. Urbañska Miros³awa
4. Emilia Korczyñska
5. Dybowska Dorota
6. Koz³owska Urszula
7. Wyszczelska Ewa

OKW nr 5 w Drawsku Pomorskim
Siedziba: Przedszkole w Drawsku Pom.,
ul. Obr. Westerplatte 47-49
1. Kamiñska Anna – przew.
2. Olszewska Magdalena - z-ca
3. Andrykowska Nela
4. Ulewicz Ma³gorzata
5. Matczak Magdalena
6. Krzysztof Szewczyk
7. Lisiecka Anna

OKW nr 6 w Drawsku Pomorskim
Siedziba: Zespó³ Szkó³ Zawodowych CKP
w Drawsku Pom., ul. Seminaryjna nr 2
1. Mierzwiñski Dariusz –przew.
2. Wiœniewski Stefan - z-ca
3. Kosytarz Gabriela
4. Link Lidia
5. Iwan Kamila
6. Wytracz Renata
7. Ko³odziejczyk Hanna

OKW nr 7 w Drawsku Pomorskim
Siedziba: Przedszkole w Drawsku Pom.,
ul. B.Chrobrego nr 4
1. Kaczmarska Halina –przew.
2. Pabian Agnieszka - z-ca
3. Zwindowska Bogumi³a
4. Motyl El¿bieta
5. Doleba Jolanta Anna
6. £aszniewska Ewa
7. Martusiewicz Halina

OKW nr 8 w Drawsku Pomorskim
Siedziba: Gimnazjum w Drawsku Pom.,
ul. Dworcowa nr 2
1. Kurowska Danuta – przew.
2. Gronowicz Joanna - z-ca
3. Augustyniak Agnieszka
4. Sikora Irena
5. Udycz Bogus³awa
6. Stasiak Katarzyna
7. Zawi³a Ma³gorzata

OKW Nr 9
Siedziba: Szko³a Podstawowa w Mielenku
Drawskim
1. £oziñska Barbara – przew.

2. Michalska Marzena - z-ca
3. Rynkiewicz Justyna
4. Zduñczyk Anna
5. Wêsierska Jadwiga
6. Kaczmarkiewicz Helena
7. Andruszko Dorota

OKW nr 10
Siedziba: Gimnazjum w Drawsku Pomorskim
ul. Dworcowa nr 2
1. Dulek Tomasz –przew.
2. Markowska Teresa - z-ca
3. Sikora Henryk
4. Malec Ma³gorzata
5. Marchel Magdalena
6. Ratajczak Maria
7. Sarafin Barbara

OKW nr 11
Siedziba: Szko³a Podstawowa w Nêtnie
1. Szczepañska Krystyna –przew.
2. Dariusz Olejnik - z-ca
3. Malec Mariusz
4. Malec Anna
5. Kobus Aniela
6. Sawka Lidia
7. Kapuœciñska Gra¿yna

OKW nr 12
Siedziba: Szko³a Podstawowa w Gudowie
1. Kiszkielewicz Bogus³awa – przew.
2. Noga Agnieszka - z-ca
3. Marczewska Halina
4. Kochañczyk Jadwiga
5. Zemankiewicz £ukasz
6. Sawka Marta
7. Grzybowska Mariola

OKW nr 13
Siedziba: Œwietlica Wiejska w Suliszewie
1. Baliñski Wojciech – przew.
2. Trojanek Monika - z-ca
3. Zabrzycka Danuta
4. Pikula Barbara
5. Marczewski Jerzy Ryszard
6. Janda Ma³gorzata
7. Likas El¿bieta

Bêd¹ czuwaæ nad prawid³owym
przebiegem g³osowania
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Og³oszenie mo¿na nadaæ emailem: wppp1@wp.pl
(wp³ata na konto)

PKO BP Oddzia³ 1 w £obzie
72 1020 2847 0000 1502 0067 0927

NIERUCHOMOŒCI US£UGI MIESZKANIA

Powiat ³obeski Powiat ³obeskiPowiat ³obeski
£obez ul. Bema 27. Lokal handlowy
o pow. 72 mkw. w budynku wolno-
stoj¹cym. Udzia³ w 1/2 w dzia³ce
630 mkw. Standard podstawowy.
Cena 100 000 z³. Tel. 600 265 547.

Pstr¹g, karp, ¿ywy i wêdzony. Smak
wyborny. Lesiêcin Tel. 503 177 347

Sprzedam traktor nr 30 gm. £obez.
Tel. 783 233 685

Stare polskie radio Pionier U2
(dzia³aj¹ce) dla kolekcjonera
sprzedam. Zdjêcia na ¿yczenie. Tel.
501 894 828.

U¿ywany kontuar z p³yty meblowej
oraz profili i k¹towników do punktu
kasowego sprzedam. Tel. 501  894
828

Masz sposób na deszczowe wie-
czory? Ja mam. PrzyjdŸ w ka¿dy
czwartek w godz. 18 - 21, £obez ul.
Murarska 9a i zagraj w grê Cash-
flow!.  www.Icfe.pl

Otwarto sklep prozdrowotny
TOTU GAMA w £obzie, ul. Przed-
miejska 11. Oferujemy artyku³y
prozdrowotne, us³ugi œwiecenia i
konchowania uszu. Tel. 91
3974273.

Region

Us³ugo foto video, tel. 502 743 646.

Dywanopranie. Tel. 604 373 143

Wideofilmowanie. Tel. 605 732
267.

T³umacz przysiêg³y jêzyka nie-
mieckiego: £obez, ul. Warcis³a-
wa 2 (Os. Ksi¹¿¹t Pomorskich).
Tel. 091 397 59 24, 505 972 167.

Profesjonalna pomoc w porz¹d-
kach domowych. Kontakt 517 217
326

Videofilmowanie, fotografia. Tel.
505 747 377

Powiat gryficki

Region
Kupiê antyki, militaria, ró¿ne staro-
cie. Tel. 501 126 109

T³umacz przysiêg³y j. francuskiego.
Ko³obrzeg. Tel. 094 3521058 , 694
667 941.

Rzuæ palenie – wystarczy 1 zabieg:
nerwice, depresje, alergie, nadwa-
ga. Gabinet Œwidwin, tel. 880 400
739.

Powiat œwidwiñski

INNE

GARA¯E BLASZANE OCYNKO-
WANE – PRODUCENT. Tel. 059
8334312, 798 710 329, 698 230
205. F.T. Wróbel Przechlewo.
www.blaszanygaraz.pl

W £obzie ul. G³owackiego sprze-
dam mieszkanie 3 pokoje, balkon,
I piêtro, 58 mkw.. Tel. 508 216 380.

Resko, sprzedam mieszkanie 93
mkw., dzia³ka 2200 mkw. 3 pokoje,
145 000 z³, 888 169 572.

Poszukijê kawalerkê do wynajêcia
w £obzie - pilnie. Tel. 518 562 526

Sprzedam mieszkanie (4 pokojo-
we) w £obzie na parterze. Tel. 91
397 5088.

Sprzedam mieszkanie w £obzie na
ul. S³owackiego 51  o pow. 120
mkw. Tel. 784 574 656 po godz. 18-
tej,

Sprzedam mieszkanie 4-pokojowe
w £obzie na os. Orzeszkowej. Cena
185 tys z³. Tel.91 397 5637. Tel. 91
3975088.

Sprzedam mieszkanie w³asno-
œciowe bez czynszowe do remontu
w Poradzu 65,20 mkw., dwa poko-
je, kuchnia, ³azienka, spi¿arka, po-
nadto piwnica po pow. 33,07 mkw.,
ogród i pomieszczenie gospodar-
cze. Cena 75 tys. z³ do negocjacji,
kontakt 505 533 306 po godz.
18.00.

Resko, Sprzedam mieszkanie 85
kmw., dzia³ka 838 mkw., 3 pokoje,
cena 145.000 z³. Tel. 888 169 572.

Sprzedam mieszkanie o pow. 37
mkw. 2 pok. z aneksem kuchennym
po kapitalnym remoncie Cena 125
tyœ z³. Tel. 509 420 077. Ul. Ogrodowa

PRACA

ROLNICTWO

Powiat ³obeski
Sprzedam prosiaki. Tel. 504 209
551, 91 395 1994 Sprzedam mieszkanie 2 pokojowe

w centrum Gryfic, po remoncie, 38
mkw., I piêtro. Tel. 503 045 960.

Sprzedam mieszkanie w P³otach,
68 mkw., 2206 z³/mkw., 3 pokoje, II
piêtro, blok ocieplony, okna PCV.
Tel. 609 577 564

Powiat gryficki

Sprzedam dzia³kê budowlan¹ 13
arów, uzbrojona, gaz, woda, kana-
lizacja. Osiedle Chrobrego Œwi-
dwin. Tel. 511 776 738

Œwidwin, lokale od 40 – 300 mkw.
G³ówna ulica. Tel. 691 352 489

Sprzedam pó³ domu w Œwidwinie,
pow. 110 mkw. na dzia³ce 1300
arów. Tel. 601 795 722 lub 665 846
162

Powiat œwidwiñski

Dzia³ka, Nowogard, wyjazd na Star-
gard, rolna z przeznaczeniem na
budownictwo szeregowe i jednoro-
dzinne wg planu zagospodarowa-
nia terenu. Pow. 26 831 mkw.,  w
ca³oœci 20 PLN  mkw., po podziale
45 PLN  mkw. Tel. 660-424-989

Nowogard, kompleks 2 dzia³ek o
³¹cznej powierzchni 5864 mkw. i
5904 mkw., przez. przemys³ i us³u-
gi, inwestycyjna, 1 ogrodzona, dro-
ga asfaltowa, centrum miasta, 800
m od g³ównego skrzy¿owania, 35
PLN netto mkw. Tel. 660 424 989,
91 432 6122

Region

MOTORYZACJA

Powiat drawski

Poszukujemy przedstawicieli do
pracy w firmie po¿yczkowej w Re-
sku i okolice. Tel. 662 167 078

Powiat ³obeski

Poszukujemy przedstawicieli fi-
nansowych na terenie £obza,
Drawska, Z³ocieñca i Œwidwina.
Kontakt tel. 664 111 217  lub e-
mail: anna.krawiec@opty.biz.pl

Powiat ³obeski
Sprzedam Opel Astra II, Combi Die-
sel 2.0, ABS, wspomaganie, cen-
tralny zamek, klimatyzacja, elektr.
szyby, lusterka. 100% sprawny,
cena 9800 z³. Tel. 509 810 793

Sprzedam komplet opon zimowych
z felgami stalowymi ( u¿ywane )
185/65/14 z Forda Focusa cena
300 z³/komplet. Tel. 91 397 4254

Sprzedam samochód ciê¿arowy
marki FS Lublin ( DIESEL), Cena do
negocjacji. Tel. 601 569 191

Sprzedam felgi stalowe 14” - 4 szt.
- 100 z³. TEL. 783 471 843

Toyota Picnic, rok prod. 99, 2.0,
benzyna + gaz. Tel. 501 894 828.

Z³ocieniec. Korepetycje jêzyk pol-
ski, angielski. Przygotowanie do
matury. Tanio. Tel. 663 563 778

Powiat drawski

Region

NAUKA

Z³ocieniec ul. Sikorskiego 1a, lokal
o pow. 60m2, parter nowej kamie-
nicy w œcis³ym centrum do wynajê-
cia od lutego. Cena do uzgodnie-
nia, kontakt: 509588042

Drawsko Pom. ul. Poznañska 15,
sprzedam 1/2 domu, parter o po-
wierzchni 90 mkw. wraz z gara¿em
i ogrodem. Tel. 791 443 917.

Poszukujê mieszkania do wynajê-
cia w Drawsku Pomorskim lub oko-
licach, Tel. 605036564

Drawsko Pom. Sprzedam lub wy-
najmê mieszkanie dwupoziomo-
we na parterze o pow. 71 mkw. na
mieszkanie lub dzia³alnoœæ - biuro,
ul. Chrobrego 1A/ m 1. Gara¿. Tel.
94 363 4069 w godz. 9.00-18.00.

Sprzedam mieszkanie w Drawsku
Pom. w³asnoœciowe, bezczynszo-
we, w centrum miasta, 3 pokoje,
kuchnia, ³azienka, 60 mkw., na par-
terze. Wiadomoœæ w zak³adzie fry-
zjerskim ul. Kupiecka 3. Tel. 94 363
3890 w godz. 8.00 -19.00.

Powiat drawski

Sprzedam samochód marki Hyun-
day, 5-drzwiowy (kombi), rok prod.
1997, poj. 2,0 Cena do uzgodnie-
nia, Tel. 601059686

Powiat drawski

MOTORYZACJA

Kupiê stare motocykle, motorowe-
ry, rowery, samochody. Tel. 501 126
109

Region

GARA¯E, WIATY BLASZANE,
MONTA¯ - DOWÓZ GRATIS.
TEL. 598 334 536, 605 286
058, 661 953 331. PRODU-
CENT GO-STAL PRZECHLE-
WO.  U nas najtaniej.
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Szanowny Panie, dziêkujê ser-
decznie za komentarz, który zechcia³
Pan zamieœciæ po przeczytaniu wy-
wiadu ze mn¹. Œwiadczy to niew¹t-
pliwie, ¿e nale¿y pan do tego grona
obywateli, którym wartoœci demo-
kratyczne s¹ bardzo bliskie. Zanim
odpowiem na zadane pytania, pra-
gnê powtórzyæ, ¿e zamieszczone
has³o: „ Do sukcesu nie ma windy,
trzeba iœæ po schodach” jest bardziej
aktualne dla dzisiejszych czasów,
ni¿ dla tych „s³usznie minionych”.
Podaj¹c chocia¿by przyk³ad „wy-
windowywania” dzia³aczy partyj-
nych w czasach PRL-u. Ale to szcze-
gó³, na którym nie warto siê rozwo-
dziæ. Spróbujê poszerzyæ swoj¹ wy-
powiedŸ choæ do kilku zagadnieñ.

Jednym z naszych celów jest za-
gospodarowanie akwenów. Cho-
cia¿by jeziora Rakowo, czy terenów
przy rzece Drawie, tak, aby sta³y siê
miejscem dla inwestycji turystycz-
nych, a przez to terenem przeznaczo-
nym na rekreacjê i wypoczynek
mieszkañców Z³ocieñca.

Rozwój turystyki to dzia³, w któ-
rym wykazaæ siê mo¿e gmina i pry-
watni mieszkañcy. Kiedy powstanie
dogodna infrastruktura turystycz-
na, rozpoczêcie dzia³alnoœci, przy
odpowiedniej reklamie, stanie siê
faktem. Dziœ bardzo wielu ludzi po-
trzebuje ucieczki od codziennoœci.
Zat³oczone pla¿e kurortów chocia¿-
by œródziemnomorskich nie s¹ dziœ
miejscem dobrym do wypoczynku.
Zacisze z³ocienieckich terenów mo¿-
na wykorzystaæ na zagospodarowa-
nie i stworzenie bazy rekreacyjno-
noclegowej.

Tworzenie miejsc dogodnych
dla inwestycji agroturystycznych,
ma³ych przedsiêbiorstw, rolnictwa
ekologicznego, da pole do rozpoczê-
cia dzia³alnoœci. Jest wielu m³odych,
którzy koñcz¹ czas zarobkowania za
granic¹, chc¹ powróciæ do Polski.
Przez takie dzia³ania chcemy zachê-

Kandydat odpowiada
na list czytelnika (z 12.11.2010r., str. 4)

ciæ ich do powrotu do Z³ocieñca.
Je¿eli chodzi o opiekê zdro-

wotn¹. Z naszej gminy wywodzi siê
wielu m³odych i wykwalifikowanych
lekarzy, którzy   marz¹ o pracy w Z³o-
cieñcu. Baza lokalowa dla rozwoju
dzia³alnoœci medycznej w Z³ocieñcu
jest,  plany co do stworzenia kom-
pleksowego centrum medycznego
równie¿, pierwsze inwestycje poczy-
niono. Odpowiednia  wspó³praca
przysz³ych w³adz z w³aœcicielami
oœrodków zdrowia przyczyni siê do
realizacji tych dzia³añ.

Klub Olimp zawsze by³ mi bardzo
bliski. Nasz miejski klub zawsze by³
niedoinwestowany. Je¿eli w mia-
stach s¹siednich finansowanie klu-
bów jest proporcjonalnie du¿o wiêk-
sze, to dlaczego nie mo¿na tego
zmieniæ. Uwa¿am, ¿e w bud¿ecie mia-
sta nale¿y wygospodarowaæ œrodki
na lepsze finansowanie Olimpu. Do-
finansowany klub sam œci¹gnie na
siebie uwagê potencjalnych inwe-
storów i sponsorów.  Racjonalna i
przemyœlana polityka finansowa
wobec wszystkich klubów i organi-
zacji sportowych powinna wzmoc-
niæ Olimp, który jest klubem najwiêk-
szym i maj¹cych najwiêksz¹ grupê
kibiców i zwolenników.

Chcia³bym nadmieniæ, ¿e w trak-
cie kampanii wyborczej najczêœciej
przedstawia siê zarys programu i
plany w przysz³oœci podejmowa-
nych decyzji. Dziœ nie pisze siê ela-
boratów i tomów programów wybor-
czych. Po wyborach przychodzi
czas na konsultacje spo³eczne zary-
su programowego i konkretyzowa-
nie celów. Zapewniam, ¿e wszystkie
ewentualne Pañskie uwagi i spo-
strze¿enia weŸmiemy pod uwagê.
Jesteœmy otwarci i chêtni do wspó³-
pracy.  Wierzê, ¿e decyzje podejmo-
wane 21 listopada przez wyborców
bêd¹ nam ¿yczliwe.

Z powa¿aniem
K. Kie³basa

Stanis³aw Staszic przewraca siê w grobie

Sobie polbruczek
pod mieszkanko,
a inny ogl¹da to
wszystko przez
dziurê w dachu

(Z£OCIENIEC). Rzecz¹
zwyk³¹ jest, ¿e polbruczki s¹ bar-
dzo czêsto k³adzione jako dywani-
ki; a to pod cha³upkê radnej, radne-
go, burmistrza, itd. To zgodna opi-
nia wyra¿ana akurat teraz podczas
nieco smêtnej (pogoda, listopad)
kampanii wyborczej.

W Z³ocieñcu w tych tygodniach
polbruczek jest uk³adany na zaple-
czu jednego z bloków na Stanis³awa
Staszica. Okazuje siê, ¿e w sprawie
tego polbruczku nigdzie nie by³o
prasowych monitów i im podob-
nych.

Natomiast Tygodnik od lat w
alarmistycznym stylu informuje, ¿e
jedna z ulic w centrum miasta, 11

Listopada, jest w rozsypce. Miesz-
kania - przeciekaj¹ dachy, lokale za-
grzybione, chwiej¹ siê schody, wy-
latuj¹ stare okna, nieszczelne sta-
reñkie drzwi - i nie ma reakcji. Miesz-
kañcy mówi¹, nigdy tu u nas nie
by³o ¿adnych radnych.

Chyba, to dla przysz³ej w³adzy,
nim polbruczek sobie, to chyba pier-
wej reperacja dachu, nowe drzwi,
polbruk w miejsce dziur na chodniku.
Czy cz³owieka w³adzy staæ na tego
rodzaju pomyœlenie – jak widaæ, nie
staæ. Dlaczego w takim razie jest
wybierany do tych w³adz? Oto pyta-
nie. Czy dlatego, ¿e umie zakrêciæ siê
ko³o wyborcy? Na to wygl¹da. A
wyborca kiep.                               (N)
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(Z£OCIENIEC). Koszmary pe-
erelu to nie tylko brak papieru toa-
letowego, ale i wielu innych co-
dziennych, nazwijmy to tak – akce-
soriów. Pierwsze wejœcia do nas
zachodniej Europy, to reklamy tele-
wizyjne w³aœnie papieru toaletowe-
go, innych artyku³ów niezbêdnych
do codziennej higieny. A¿ dosz³o do
tego, ¿e samochod mo¿na nabyæ za
kilkaset z³otych.

Z peerelu mamy te¿ i wspomnie-
nia kolejowych dworców, poczekal-
ni w nich, barów, poci¹gów z prze-
dzia³ami dla pal¹cych i niepal¹cych.
Wszystko spowite w papieroso-
wym dymie, dywany niedopa³ków
na pod³ogach, wszêdzie smród i
popió³. Podobne obrazki ówczesne-
go socjalizmu mo¿na ci¹gn¹c w nie-
skoñczonoœæ.

A¿ tu na-
gle...

Za nami
piêtnasty li-
s t o p a d a .
Wreszcie i do
Polski zawita-
³o w tym
w z g l ê d z i e
nowe. Zakazy
dla nikotynia-
rzy. Mo¿na
paliæ, ale tylko
w œciœle wyznaczonych miejscach.
Innymi s³owy, nieszczêœnicy, uzale¿-
nieni od nikotyny, wreszcie nie bêd¹
dymem terroryzowaæ innych, którzy
akurat nie s¹ od nikotyny uzale¿nie-
ni. Nie bêd¹ innym odbieraæ ich co-

Rajd po z³ocienieckich pubach i nie tylko

Polska ju¿ bez papierosa!
Czy pora ju¿ i wódê za burtê???

dziennej wolnoœci. Tak to chyba
nale¿y widzieæ.

Zatrzymujê siê przy SABACIE na
Adama Mickiewicza. Restauracja
akurat jeszcze zamkniêta, ale jest
pani maj¹ca codzienn¹ piecze nad t¹
znan¹ szeroko restauracj¹. – Wczo-
raj, akurat w pierwszy dzieñ zakazu
palenia, u nas w sali gdzie nie mo¿na
paliæ, nie by³o nikogo. Do koñca
dnia. Ale mamy starannie wydzie-
lon¹ drug¹ salkê, w której mo¿na
raczyæ siê dymem do woli. Spe³nili-
œmy wiêc wymogi unijne, jak to tylko
by³o trzeba. Zapraszamy. –

Pijalnia piwa na 5 Marca zwana
popularnie U MALEWICZA. Dwie
sale. W pierwszej para m³odych ludzi
s¹czy piwko i dymek. Ale w drugiej
sali ju¿ nie pali nikt. Tu ju¿ bez niko-
tyny. Pani zza baru mówi: - Przecie¿,
gdy mówi siê, ¿e idzie siê na piwo do

pubu, to idzie
siê przede
w s z y s t k i m
po to, by z
kimœ pobyæ.
P o r o z m a -
wiaæ, zapaliæ,
zwyczajnie w
fajnym klu-
bowym miej-
scu posie-
dzieæ. No i do
tego piwo. A
teraz? Ludzie
psiocz¹. Jak

to przy piwie nie zapaliæ? Przecie¿ to
siê nikomu w g³owie nie mo¿e zmie-
œciæ! K³ótnie polityczne, futbolowe,
przy piwie a bez papierosa. Nie do
pomyœlenia. Zobaczymy, jak to dalej
bêdzie? –

Interesuj¹ce, ¿e alkohol nie ma
jeszcze sobie powyznaczanych
miejsc, a papierosy ju¿ tak. Patrzeæ
dnia, gdy alkohol te¿ bêdzie musia³
zejœæ do podziemia.

Liczby

Piêæ tysiêcy ludzi rocznie ginie w
wypadkach drogowych w Polsce.
W wyniku powik³añ ponikotyno-
wych rocznie w naszym kraju scho-
dzi z tego œwiata siedemdziesi¹t ty-
siêcy ludzi. Te dane podano w radio
w pierwszy dzieñ bez papierosa.

Pizzeria przy przejeŸdzie kolejo-
wym te¿ na 5 Marca. Tu sprawa jest
prosta. W lokalu nie mo¿na by³o
paliæ od pocz¹tku jego istnienia.
W³aœcicielem jest m³ody cz³owiek. –
Nie wyobra¿am sobie, by komuœ je-
dz¹cemu tu nie tylko obiad, ktoœ
inny ze stolika obok przeszkadza³ w
posilaniu siê æmi¹c papierosa. To
wykluczone. – Charakterystyczne:
trzeba by³o a¿ m³odoœci, by tego
rodzaju poci¹gniêcia dokonaæ. Po-
równajmy tê wypowiedŸ z kolejowy-
mi obrazkami z pocz¹tku reporta¿u.
Dzieli je przepaœæ.

Na Osiedlu Czaplineckim restau-
racja PAUZA za dnia nieczynna. Nie
byliœmy w œrodku. Mo¿e innym ra-
zem. Potê¿ne Osiedle, z rozleg³ymi
piêknymi terenami, zawsze gospo-
darsko nie tylko zadbane, ale i dziêki
zieleni wrêcz piêknie, ale bez jakie-
goœ codziennego centrum, do które-
go mo¿naby zawitaæ w ka¿dej chwili.
W³aœnie, bez klubu, bez tego, co w
naszej wspó³czesnoœci winno
wspó³tworzyæ codziennoœæ. Nieste-
ty. Tylko na œcianie jednego z blo-
ków Banner z olbrzymim napisem.

Pizzeria PICCOLO na wiadomym
deptaku. Pani zza baru: - Tu nigdy nie
by³o k³opotów z nikotyn¹. Bo nigdy
nie mo¿na by³o w g³ównej sali re-
stauracyjnej paliæ. To dla nas tu
wszystkich jest tak oczywiste, ¿e
szkoda dalszych s³ów. Pal¹cy mog¹
to uczyniæ przed restauracj¹. Jest

tam sporo ku temu miejsca. – Spraw-
dzaliœmy – jest tak, jak nas poinfor-
mowano.

Nad Draw¹ w Z³ocieniu

Jeszcze do restauracji Z³ocieñ
wyj¹tkowo malowniczo usytuowa-
nej nad Draw¹. To s³ynny kajakowy
Szlak Papieski. Restaurator Ryszard
Majewski mówi: - Ze wzglêdu na
rozleg³oœæ tego terenu, palacze u
nas nie maj¹ z paleniem najmniej-
szych k³opotów. Po prostu jest gdzie
wyjœæ na papierosa. A do tego i w
miejsca wyj¹tkowo atrakcyjne wido-
kowo. Tu papierosy smakuj¹ najle-
piej. U mnie w samej restauracji nie
pali siê w ogóle. Tak przyjêliœmy
przed laty, i tak jest po dziœ dzieñ.
Nigdy do tej pory nie us³ysza³em, by
ktoœ siê na to uskar¿a³.

Rozpiwiamy siê, roznikotynia-
mi – i THE END

Na Czaplineckiej KING za dnia
nieczynny. Rozpiwia siê w nim i roz-
nikotynia dopiero pod wieczór. Od
poniedzia³ku piêtnastego listopada
ju¿ tylko rozpiwia. Czy w Polsce, w
Z³ocieñcu, te m¹dre postanowienia
utrzymaj¹ siê d³u¿ej ni¿ tydzieñ?
Marne szanse. A jeœli tak, to co dalej?
Przyjdzie kryska na alkohol? A mo¿e
jednak ju¿ i o tym czas pomyœleæ?
Mo¿e to powinna byæ polska po-
dziêka Unii za antynikotynizm? Jaki
to by³by kraj bez codziennie pija-
nych milionów ludzi? A¿ jakiej to
trzeba wyobraŸni, by to sobie wy-
obraziæ. Niezbyt du¿o – kolejnych
m³odych, m¹drych ludzi, wra¿li-
wych na innych, podobnych tym, co
to pootwierali restauracje od razu z
zakazem palenia. A gdyby tak z zaka-
zem picia w miejscach publicznych.
Na razie mieliœmy tak, ¿e dopalacze to
by³y narkotyki dla ubogich. I mocno
w nie palniêto. Da siê tak z alkoho-
lem? Spróbuje ktoœ ju¿ dziœ ?

Tadeusz Nosel
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Po³udniowa ju¿ na mecie
jesieni

Finisz
okrêgówki

Mamy ju¿ koniec rozgrywek run-
dy jesiennej w lidze okrêgowej po³u-
dnie. Wyniki 13. ostatniej kolejki i
tabela: Hubertus Bia³y Bór – Drawa
II Drawsko pomorskie 1:0, Grom Gi-
¿yno – Spójnia Œwidwin 3:4, Zawisza
Grzmi¹ca – Mirstal Miros³awiec 2:1,
Pogoñ Po³czyn Zdrój – Korona Cz³o-
pa 2:0, Pionier 95 Borne Sulinowo –
Calissia Kalisz Pomorski 3:2, Jed-
noœæ Tuczno – Wiarus ̄ ó³tnica 0:1,
Lech II Czaplinek – Drzewiarz Œwier-
czyna 2:3.

1 Hubertus             13   33   32:11
2 Pogoñ                    13   33   35:16
3 Mirstal                 13   27   36:19
4 Zawisza               13   26   31:19
5 Pionier 95             13   21   24:20
6 Calissia                 13   20   32:31
7 Spójnia                 13   19   35:32
8 Drzewiarz             13   18   33:31
9 Lech II                   13   14   35:35
10 Korona               13   14   20:25
11 Wiarus                13   12   25:47
12 Drawa II            13   11   29:36
13 Grom                  13     8   25:41
14 Jednoœæ             13    4   13:42

MKS Junior i jego
biegacze w Goleniowie

Goleniowska
Mila ze
z³ocienianami

(GOLENIÓW). W Goleniowie maj¹
swoj¹ Milê Niepodleg³oœci i bieg na 10
kilometrów. W tym bieganiu wziêli udzia³
te¿ i zawodnicy MKS Juniora Z³ocieniec.
Spisali siê jak zwykle bardzo dobrze zaj-
muj¹c szereg czo³owych lokat.

Aleksander Sobolewski ze Szko³y
Podstawowej Nr 2 (rocznik 2000) w
swoim biegu by³ drugi.

Równie¿ drugi by³ Grzegorz Gessel
z Gimnazjum Nr 2 (rocznik 1996).

I te¿ na drugim miejscu Miros³aw
Szuflicki z rocznika 1950 +.

Oliwia Kapuœciñska by³a czwarta.
Rocznik 1999. Biegaczka ze Szko³y
Podstawowej Nr 2.

Sandra Stachura – rocznik 1994.
ZSZ. Równie¿ czwarta.

Na czwartej pozycji przybieg³
Mateusz Szwed w roczniku 1992/93.
ZSZ.

Dawid Barcicki (1999) by³ szósty.
Szko³a Podstawowa Nr 2.

Kilka s³ów o zawodach. Goleniow-
ska Mila gromadzi dzieci i m³odzie¿ z
pomorskiego, kujawsko – pomorskie-
go, wielkopolskiego, lubuskiego, dolno-
œl¹skiego, zachodniopomorskiego.
Konkurencja wiêc by³a co siê zowie,
tym gorêtsze gratulacje dla biegaczy z
MKS Junior.                                   (k)

Pi³ka no¿na – V liga

Wyniki 15. kolejki i tabela:
Rasel Dygowo – Olimp Z³ocie-
niec 4:0, G³az Tychowo – S³awa
S³awno 0:0, Wiekowianka Wieko-
wo – Iskra Bia³ogard 2:0, Piast
Drzonowo – Dar³ovia Dar³owo
0:1, Arkadia Malechowo – Sokó³
Karlino 1:2, Pomorzanin S³awo-
borze – Wielim Szczecinek 2:4,
Orze³ £ubowo – Orze³ Wa³cz 0:7,
B³onie Barwice – Victoria Sia-
nów 5:4.

1 Orze³ W. 15   34   58:18
2 S³awa 14   30   50:26
3 G³az 15   28   28:16
4 Rasel 15   28   33:22
5 Wiekowianka 15   28   23:13
6 Wielim 14   27   34:26
7 Arkadia 15   24   34:24
8 Olimp 13   23   30:23
9 Sokó³ 14   17   18:22
10 B³onie 15   15   25:37
11 Piast 15   14   15:36
12 Pomorzanin 15   14   29:49
13 Orze³ £. 15   13   20:43
14 Iskra 15   12   19:33
15 Victoria 15   12   29:42
16 Dar³ovia 14   10   17:32

Pi³ka no¿na – IV liga

Wyniki 15. kolejki i tabela: Dra-
wa Drawsko Pomorskie – Klu-
czevia Stargard Szczeciñski 4:2,
Ba³tyk Koszalin – Sarmata Dobra
Nowogardzka 4:2, Gryf Kamieñ
Pomorski – Victoria Przec³aw 3:1,
Hutnik Szczecin – Lech Czaplinek
1:0, Astra ustronie Morskie –
Odra Chojna 1:1, Piast Chociwel –
Darzbór Szczecinek 0:2, Ina Go-
leniów – Vineta Wolin 1:0, Leœnik
Rossa Manowo – Wybrze¿e Re-
walskie 1:1.

1 Ba³tyk 15   32   41:22
2 Gryf 15   32   43:24
3 Drawa 15   31   42:19
4 Leœnik/Rossa 15   27   29:19
5 Ina 15   27   32:22
6 Astra 15   26   36:33
7 Sarmata 15   22   23:24
8 Hutnik 15   22   30:29
9 Vineta 15   21   23:20
10 Odra 15   18   22:34
11 Lech 15   18   27:29
12 Kluczevia 15   17   23:30
13 Victoria 15   15   19:28
14 Darzbór 15   13   29:42
15 Piast 15    9   16:30
16 Wybrze¿e 15     4  14:44

(DYGOWO). Po kilku do-
brych meczach Olimpu mamy
przykr¹ wpadkê. To niedziel-
na przegrana 0:4 w Dygowie z
Raselem. A do tego wynik
zosta³ ustalony do przerwy.
Co siê sta³o?

KOSZMARKI W OBRONIE

Koszmarnie zagra³a obrona.
Dwóch defensorów Olimpu zosta³o
zmienionych jeszcze w pierwszej
po³owie (Kwolik, Kacianowski).
Tym razem atak Olimpu tylko z rzad-
ka potrafi³ przedzieraæ siê przez szyki
obronne przeciwnika, ale tylko w
pierwszej po³owie.

U pocz¹tku spotkania nic nie
wró¿y³o blama¿u. Dobrze rozstawio-
ny Olimp mia³ grê pod siebie, Rasel
tylko sporadycznie wchodzi³ w na-
sze pole karne. Ale...

Boisko by³o grz¹skie, œliskie.
Widaæ by³o ¿e z³ocienianie trenuj¹cy
na sztucznej trawie nie umiej¹ trzy-
maæ siê takiej murawy. OpóŸnione
reakcje na pi³kê, start do pi³ki zatrzy-
many w do³kach, chybotliwe wyj-
œcia na pozycje, przewaga fizyczna
obroñców gospodarzy. I – chyba –
za krótkie korki.

Do tego – w sk³adzie Rasela kilku
(Waszczyk, Wojciechowski, Piwko)
graczy o wieloletnich sta¿ach w
wy¿szych ligach. W ataku potrafi¹-
cy graæ z pierwszej pi³ki pomiêdzy
kilkoma zawodnikami, a do tego w³a-
œnie Wojciechowski, strzelec w Ra-
selu najlepszy. I to na Olimp tego
dnia wystarczy³o.

W 17’ sêdzia wstrzyma³ akcjê
nakazuj¹c rzut wolny. Pi³-
ka posz³a na lew¹ stronê
pola karnego Olimpu,
stamt¹d zosta³a dograna
w pole bramkowe i g³ow¹
skierowana do naszej
bramki. I tak zrobi³o siê
0:1. W 30’ minucie gry
Wojciechowski znalaz³
siê dwadzieœcia jeden
metrów przed bramk¹.
Przed nim nie by³o do-
s³ownie nikogo z obroñ-
ców Olimpu. Uderzy³, a
pi³ka otar³a siê jeszcze tu¿
nad ziemi¹ o s³upek i by³o
ju¿ 0:2. Teraz akcja Rasela
z prawej strony. Wjazd w
nasze pole karne i strza³
tu¿ nad ziemi¹ z pewnego

Rasel Dygowo – Olimp Z³ocieniec 4:0 (4:0)

Kiksowata gra obrony
Olimpu w Dygowie
z Raselem

k¹ta. 0:3. Trzecia bramka w 32’ gry. Ju¿
0:4. Kwolik nie tafia w pi³kê i Liszko
jest bezradny.

Schodz¹ – Kacianowski i Kwolik.
Na ich miejsca – Maciejewski i Bel-
nik.

MIMO WSZYSTKO
OLIMP GONI£

Druga po³owa zupe³nie inna w
wykonaniu Olimpu. Mamy sytuacje
bramkowe. Nie dopada podania Bar-
sula Dusza, a pi³ka powinna byæ w
bramce. Strza³ w okienko Woroniec-
kiego fenomenalnie broni bramkarz.
Wysoki lob w wykonaniu Barsula
l¹duje na górnej siatce bramki, pod-
czas gdy bramkarz by³ poza polem
karnym. W rewan¿u Rasel trafia w
s³upek, a dwukrotnie Liszko doko-
nuje cudów zrêcznoœci po mocnych
strza³ach. Tomek Dusza dobrze
strzela, ale bramkarz d³oni¹ broni na
rzut ro¿ny. Seria rzutów ro¿nych dla
Olimpu. Bodaj¿e a¿ cztery pod rz¹d.
Kaczmarek doœrodkowuje na Ha-
merskiego, ale ten mija siê z pi³k¹.

ZABOLA£O

Bolesna pora¿ka, której mo¿e i
mog³oby nie byæ, gdyby Olimp od
pocz¹tku zagra³ sk³adem, jaki mieli-
œmy po zmianach. Gra w pierwszym
zespole Kwolika przekracza jeszcze
jego umiejêtnoœci, zaœ nieobecnoœæ
Daniela Ba³dygi te¿ zrobi³a swoje.

To by³ ostatni mecz w barwach
Olimpu Macieja Maciejewskiego.
Odchodzi do Lecha Poznañ – do
juniorów starszych. Powodzenia
Maæku! Dziêkujemy.                      (n)
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(DRAWSKO POMORSKIE).
Dwa zespo³y juniorów Drawy Draw-
sko Pomorskie spotka³y siê u siebie
z dru¿ynami Energetyka Gryfino.

(CZAPLINEK). Dwunastego li-
stopada w Czaplinku rozegrano siat-
karski turniej „niepodleg³oœciowy”.
Pojecha³y nad brzeg jeziora Draw-
sko Zaj¹czynie ze Z³ocieñca (ZZ).
Ale¿ to by³ wyjazd, ale¿ to by³ pokaz
siatkówki. Wygra³y wszystkie me-
cze. O trzecie miejsce powalczy³y:
Ekonomik Szczecinek i Mieszko Po-
³czyn Zdrój. Dwa do zera wygra³ ten
pierwszy.

Wyró¿niaj¹ce siê siatkarki: (1) z
Zaj¹czka Justyna Stachura; wszsyt-

(Z£OCIENIEC).
Poka¿emy dzisiaj
Czytelnikom wyniki
kontroli w Miejskim
Klubie Sportowym
Olimp. Kontroli
dokonywa³ zespó³
w sk³adzie: (1) Miros³aw
Kacianowski,
przewodnicz¹cy komisji
rewizyjnej (2) Waldemar
Buca (3) Andrzej Korol
(4) Tadeusz KoŸma
(5) Miros³aw ̄ urek –
wszyscy cz³onkowie
komisji.

Zespó³ kontrolowa³ (1) realizacjê
umowy z kwietnia 2009 roku w spra-
wie przyznania dotacji w wysokoœci
43.600 z³otych na realizacjê zadania
publicznego „Promocja gminy Z³o-
cieniec poprzez udzia³ zawodników
MKS Olimp w rozgrywkach pi³ki
no¿nej w 2009 roku.

Kontroli podlega³y tak¿e poro-
zumienia z ubieg³ego roku do poka-
zanej tu umowy. Tak¿e trzy sprawoz-
dania, w tym jedno koñcowe za okres
do 31.12.2009 r. Do tego – realizacja
umowy na 35.000 z³otych na realiza-

cjê zadania publicznego „Organiza-
cja zajêæ sportowych – szkolenie w
zakresie pi³ki no¿nej dla dzieci, m³o-
dzie¿y i osób doros³ych w 2009
roku”. Kontrolowano te¿ kilka in-
nych sprawozdañ i danych zawar-
tych w kilku innych dokumentach.

WNIOSKI

Wnioski komisja zapisa³a nastê-
puj¹co: prawid³owo udokumento-
wano wydatki i rozliczono je zgodnie
z zapisami zawartymi w umowach.
Dowody ksiêgowe dokumentuj¹ce
wydatki sfinansowane z dotacji opa-
trzono stosown¹ formu³¹. Koszty
pokryte z dotacji stanowi¹ 80% dla
zadania publicznego okreœlonego w
umowie dla zadania publicznego.
Sprawozdanie koñcowe z rozlicze-
nia dotacji z³o¿ono terminowo w
urzêdzie miejskim w Z³ocieñcu.

Zapisano, ¿e komisja rewizyjna
nie stwierdzi³a nieprawid³owoœci w
rozliczaniu dotacji udzielonych w
2009 roku dla MKS OLIMP w Z³o-
cieñcu.

TO NIE TAK

Nieco nawet bawi tego rodzaju
praca komisji rewizyjnej w pi³karskim
klubie sportowym. Gminna opinia
publiczna oczekuje po tego rodzaju
dzia³aniach odpowiedzi na nastêpu-

j¹ce pytania: (1) Jakiego rodzaju
efekty promocyjne zosta³y osi¹gniê-
te przez Olimp, skoro na takie cele
otrzyma³ 43.600 z³otych. Jakimi spo-
sobami je osi¹ga³? (2) Komisja rewi-
zyjna nie daje odpowiedzi na pyta-
nie, w jaki sposób Olimp spo¿ytko-
wa³ kolejne 35.000 z³otych w ramach
organizacji zajêæ sportowych –
szkolenie w zakresie pi³ki no¿nej dla
dzieci i m³odzie¿y i osób doros³ych.

Idzie o to, ¿e nie wiemy, kto w
klubie przeprowadza³ treningi pi³-
karskie, jakimi legitymowa³ siê kwa-
lifikacjami, itp. Nie ma ¿adnych infor-
macji na ten temat kontroli dziennicz-
ków zajêæ, ewentualnych wywia-
dów œrodowiskowych, itp. Nie ma
te¿ informacji na temat – jakie osi¹-
gniêcia sportowe i wychowawcze
ma Klub na swoim koncie uzyskane
dziêki œrodkom otrzymanym z gminy.
Nie ma te¿ informacji na temat – nie-
doci¹gniêcia w pracy Klubu. Walko-
wery, brak sk³adów dru¿yn na po-
szczególne mecze, brak œrodków na
zabezpieczenie widowisk pi³kar-
skich i z tego powodu burdy na miej-
skim stadionie. Sytuacja nabrzmia³a
a¿ do tego stopnia, ¿e mecz Olimpu
z Wielimem przewidziany na dwu-
dziesty listopada ponownie siê nie
odbêdzie, gdy¿ w³adze gminy zwy-
czajnie boj¹ siê jego rozegrania w
Z³ocieñcu - i zupe³nie s³usznie. Po-
wód taki, ¿e zaniedbania w polskim
œwiecie pi³karskim a¿ takie, ¿e nawet
siêgaj¹ do Z³ocieñca.

GDYBY KOMISJA
CHCIA£A ...

Gdyby komisja rewizyjna ze-
chcia³a do kontroli Klubu podejœæ

Komisja Rewizyjna sobie by³a, tylko po co?

Nadal nie wiemy, na co posz³y
pieni¹dze w Olimpie

jeszcze raz we wskazywanych tu
aspektach, by³oby to bardzo pomoc-
ne w pracy w Klubie. Komisja nie
wspomnia³a te¿ i o pracy wycho-
wawczej, a to przecie¿ najistotniej-
sze.

Promocja Z³ocieñca poprzez pi³-
kê no¿n¹ jest w³aœciwie to ¿adna,
gdy¿ na mecze w naszej pi¹tej lidze
przychodzi ju¿ tylko garstka kibi-
ców, by nie rzec - niedobitków. Na
stadion w Z³ocieñcu kibice zaœ nie
przychodz¹ prawie wcale, gdy¿ – jak
mówi¹ – boj¹ siê tak zwanych za-
dym. Dopok¹d problemy pi³karskie
bêdê tak sprawozdawanie, jak tu
pokazujê, nigdy nie uda siê ucieczka
z kreœlonej matni. Polski futbol wy-
maga gruntowej naprawy. Wbrew
pozorom tego rodzaju komisje by³y-
by w tym wszystkim bardzo pomoc-
ne, gdyby tylko zechcia³y. A do tego
z raportu w ogóle nie dowiadujemy
siê, na co tak naprawdê posz³y pie-
ni¹dze w Olimpie. Dlaczego?

Do tematu musi powróciæ kolej-
na komisja kolejnej rady. Dla dobra
z³ocienieckiej pi³ki, a to przecie¿ na-
sza polska pi³ka.

W Olimpie w ubieg³ym roku tak
szkolono dzieci i m³odzie¿, ¿e w ogó-
le nie prowadzono dru¿yny juniorów
m³odszych. Tak dzieci szkolono, ¿e
obecnie ich dru¿yny przegrywaj¹
mecze nawet i zero do osiemnastu.
Tak siê w klubie wydaje pieni¹dze, ¿e
autokar jedzie na przyk³ad do Wa³-
cza, tylko ¿e w nim nie ma kompletów
dru¿yn i mecze oddaje siê walkowe-
rami. Czy aby praca komisji rewizyj-
nej w Olimpie nie zosta³a wykonana
li tylko dla œwiêtego spokoju, a mo¿e
nawet jakby na czyjeœ polecenie?

Tadeusz Nosel

kie grane do niej pi³ki koñczy³a zdo-
bycz¹ punktow¹. Uderza³a te¿ bar-
dzo trudn¹ w odbiorze zagrywkê (2)
Równie¿ z Zaj¹czka: Agnieszka Sno-
chowska, Sandra Zaczkowska, Ka-
rolina Wiszniewska. Z Ekonomika
(1) Paulina Kowalczyk. Z Gryfa I
Szczecinek (1) Iza Malanowska.

S³owa uznania, podziêkowania:
Marzenie Czerwiñskiej, Sandrze Za-
czkowskiej i Oli Wiszniewskiej.
Przygotowa³y siatkarkom smaczne
ciasta.                                            (b)

Siatkówka kobiet: Jan Banaszek z Czaplinka

Zaj¹czek Z³ocieniec
bohatersko
w Czaplinku

Nie dali rady Energetykowi Gryfino

Podwójna przegrana
juniorów Drawy
Drawsko Pomorskie

Juniorzy starsi przegrali 2:3. Teraz w
tabeli s¹ ju¿ na ostatnim miejscu.
Juniorzy m³odsi przegrali 0:3. Te¿ s¹
na ostatnim miejscu.                    (ok)
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Orzysz. Doczekaliœmy
siê w koñcu pierwszych
punktów dru¿yny z
Wierzchowa w
Ekstralidze mê¿czyzn
w unihokeju.

 Mecz odby³ siê w …wojewódz-
twie warmiñsko – mazurskim i
uœwietni³ otwarcie wspania³ej hali
widowiskowo – sportowej w tym
mieœcie. Na trybunach zasiad³o oko-
³o 260 kibiców, którzy nie szczêdzili
garde³ wykrzykuj¹c „Wierzchowo,
Wierzchowo” lub „WSU, WSU”.
Zawodnicy odp³acili siê wspania-
³ym i dramatycznym widowiskiem
rozegranym w sobotê oraz pewnym
zwyciêstwem odniesionym w nie-
dzielê. Nasza dru¿yna zdoby³a tym
samym pierwsze historyczne punk-
ty w wystêpach ekstraligowych i
awansowa³a na 3 miejsce w grupie A,
maj¹c realne szanse na utrzymanie
siê w najwy¿szej klasie rozgrywko-
wej w Polsce. Za dwa tygodnie WSU
Wierzchowo rozegra swoje mecze z
Absolwentem Siedlec w Mrze¿ynie
(sobota godz. 18.00 orz niedziela
godzina 10.00).

Opis I meczu:
W 9’17” gola zdobyli zawodnicy

z Tychów, a dwie minuty póŸniej
zadali drugi cios! Po jedenastu mi-
nutach 2-0 dla goœci. W 15’14” Do-
bromir Cirocki zdobywa kontakto-
wego gola, a tu¿ przed koñcem
pierwszej tercji w 19’31” Adam Dy-
bowski wyrównuje na 2-2. Nieste-
ty..7 sekund póŸniej Pionier zdoby-
wa gola i jest 3-2 dla Tychów. W
szatni krótka rzeczowa rozmowa,
zmiana za³o¿eñ taktycznych i druga
tercja doprowadza licznie zgroma-
dzona publicznoœæ do zachwytu. W
29’ Maciej Duda wyrównuje na 3-3.
Minutê póŸniej Pionier strzela gola
na 4-3. Tym razem odpowiedŸ na-
szych zawodników jest b³yskawicz-
na i w 32’ Micha³ ̄ egiestowski strze-
la na 4-4. W 35’ Krystian Kie³bik
wyprowadza WSU na prowadzenie
5-4! A w 39’39” Adam Marcinkiewicz
strzela na 6-4 dla Wierzchowa! Ter-
cja wygrana 4-1. Ostatnia tercja to
straszna wymiana ciosów. Obydwa
zespo³y posz³y na ca³oœæ. W 41’
Tychy strzelaj¹ gola i jest 6-5 dla
WSU. W 44’ Pionier wyrównuje na 6-
6. Minutê póŸniej Adam Marcinkie-
wicz strzela na 7-6 dla WSU. W 48’

Pionier wyrównuje na 7-7. W 55’
Maciej Duda wyprowadza Wierz-
chowo na prowadzenie 8-7! Nieste-
ty 30 sekund przed koñcem meczu
Pionier Tychy wyrównuje na 8-8.
Zgodnie z regulaminem sêdziowie
zapraszaj¹ zespo³y do 10 minutowej
dogrywki. Gra toczy siê do „ z³otego
gola”. I tego gola w 7’22’ doliczone-
go czasu gry zdoby³ Cezary Ostrow-
ski! WSU wygrywa pierwszy mecz w
Ekstralidze! Na trybunach radoœæ i
euforia!

Opis II meczu:
Niedzielny mecz, to bezapelacyj-

na dominacja dru¿yny z Wierzcho-
wa. Tyszanie zdobyli gole w 17’ i 53’
meczu. Natomiast zawodnicy wierz-
chowscy rozpoczêli golem Krystia-
na Kie³bika (9’33’). Nastêpne trzy
gole strzeli³ Adam Marcinkiewicz
(18’57”, 27’, 33’48”). W 36’ na 5-1
gola zdoby³ Dominik Wróbel. W 40’
na 6-1 Maciej Duda, który w tym
meczu mia³ a¿ piêæ asyst! Na 7-1 gola
zdoby³ bohater sobotniego wieczo-
ru Cezary Ostrowski, a ostatniego
gola w tym meczu zdoby³ ponownie
Dominik Wróbel w 53’27”. Zwyciê-
stwo 8-2.

Tabela grupy A: 1. Szarotka Wor-
wa Nowy Targ 18 pkt., 2. Absolwent
Siedlec 11 pkt., 3. WSU Wierzchowo
5 pkt., 4. Pionier Jadberg Tychy 2 pkt.

Sk³ad WSU Wierzchowo: Maciej
Bogdañski, Adrian Wada – Micha³
Paw³owicz, Przemys³aw Grzymkow-
ski, Cezary Ostrowski, Krzysztof
Preœ, Rafa³ Stosio, Duda Maciej,
Adam Dybowski, Ka³andyk Jacek,
Cirocki Dobromir, Marcinkiewicz

Adam, ¯egiestowski Micha³, Wró-
bel Dominik. Trenerzy: Piotr Augu-
styniak, Tomasz Bogdañski.

Piotr Augustyniak (trener WSU)
– po naszych ostatnich wynikach
obawia³em siê tego meczu. Mimo
wszystko Tychy s¹ bardziej do-
œwiadczonym zespo³em. Po tych
meczach istnieje realna szansa na
utrzymanie siê w Ekstralidze, co jest
naszym celem w tym sezonie. Po
naszych wynikach i obserwacjach
naszego stylu gry zg³aszaj¹ siê
pierwsi chêtni do reprezentowania
naszego Klubu. Mamy propozycje
od zawodników z Gorzowa i Zielonej
Góry. Spokojnie jednak do tego pod-
chodzê, gdy¿ mamy ju¿ kilku œwiet-
nych juniorów m³odszych- wycho-
wanków. Przed nami mecze z Siedl-
cem, Tychami (wyjazd) i Nowym
Targiem (wyjazd). Mam nadziejê, ¿e
zgromadzimy punkty, które pozwol¹
graæ w przysz³y sezonie w tej klasie
rozgrywkowej. Atmosfera w Orzy-
szu by³a bardzo fajna. ̄ al mi kibiców
wierzchowskich, ¿e nie byli œwiadka-
mi szczególnie sobotniego widowi-
ska. Zas³uguj¹ na to byœmy grali w
Wierzchowie, ale póki co rozumiej¹
nasz¹ decyzjê. Mam nadziejê, ¿e ktoœ
inny te¿ j¹ w koñcu zrozumie i przej-
rzy na oczy. Ch³opcy godnie zapre-
zentowali Wierzchowo i powiat
drawski.

WSU Wierzchowo zwyciê¿a w
Miêdzynarodowym Turnieju Uni-
hokeja!

Brójce. Bardzo dobrze zaprezen-
towali siê juniorzy m³odsi WSU

Ekstraliga unihokeja mê¿czyzn.

WSU Wierzchowo – Pionier Jadberg
Tychy 9:8 i 8:2!

Wierzchowo, którzy wziêli udzia³ 12
listopada w Miêdzynarodowym
Turnieju Unihokeja z „O Puchar Re-
gionu Koz³a”.

By³ to jednodniowy turniej w
którym udzia³ wziê³y dru¿yny: Ce-
sky Tesin (Czechy), Fenomen Babi-
most, Brójce i WSU Wierzchowo.
Reprezentanci naszego powiatu
pewnie wygrali tê bardzo fajn¹ spor-
tow¹ imprezê, zdobyli z³ote medale i
zanotowali nastêpuj¹ce wyniki:

WSU – Cesky Tesin 4:1
WSU – Brójce 5:1
WSU – Fenomen Babimost 9:3
Najlepszym zawodnikiem turnie-

ju zosta³ wybrany Grzegorz Czujko z
Wierzchowa.

Sk³ad WSU: Konrad Brzoza,
£ukasz Husakowski – Grzegorz
Czujko, Filip Augustyniak, Dariusz
Lenart, Adrian Sadowski, Mateusz
Sz³apak, Mateusz Paszkiewicz,
Krzysztof Halko, £ukasz Stefan.
Trenerzy: Piotr Augustyniak, Ry-
szard Brzoza.

Piotr Augustyniak (trener) –
tym razem najlepsi juniorzy m³odsi
skonfrontowali woje umiejêtnoœci
w towarzyskim turnieju. Ci¹gle mo-
nitoruje ich postêpy, gdy¿ s¹ oni
przygotowywani do gry w senio-
rach. D³ugimi fragmentami meczów
ich gra podoba³a siê nie tylko
mnie, ale równie¿ przeciwnikom i
obserwatorom. Ta sama grupa w
nadchodz¹cy weekend zagra w
Kêb³owie meczu 1 ligi juniorów
starszych (do lat 19.). To oni s¹
przysz³oœci¹ naszego Klubu.    (o)
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Z ̄ YCIA PARAFII W Z£OCIEÑCU
PARAFIA MARYI WNIEBOWZIÊTEJ

PARAFIA ŒWIÊTEJ JADWIGI
KRÓLOWEJ

Tydzieñ
W tym tygodniu obchodzimy: (1) w œrodê

wspomnienie œwiêtej El¿biety (2) w czwartek
wspomnienie b³ogos³awionej Karoliny Kózków-
ny (3) w pi¹tek – wspomnienie b³ogos³awionej
Salomei (4) w sobotê wspomnienie œwiêtego Ra-
fa³a Kalinowskiego

Spotkanie Czwartkowe
Akcja Katolicka zaprasza na Spotkanie

Czwartkowe – osiemnasty listopada o godzinie
18.30 w sali katechetycznej przy ulicy Bohaterów
Warszawy 25. Wyk³ad Józefa Branieckiego na
temat – Symbole Koœcio³a”.

Odszed³ do wiecznoœci...
W minionym tygodniu zosta³ z naszej wspól-

noty parafialnej odwo³any do wiecznoœci + Miko-
³aj Hirniak. Wieczny odpoczynek...

Niewidomi, niepe³nosprawni
W czwartek 18 listopada przypada 124. rocz-

nica œmierci ksiêdza Piotra Semenenko, wspó³za-
³o¿yciela Zmartwychwstañców. Zapraszamy na
Msze œwiête w intencji beatyfikacji na godz. 18.00.

18 XI – Spotkanie Czwartkowe
Zapraszamy na Spotkanie Czwartkowe na

godz. 18.30 do sali parafialnej na plebani. Temat –
SYMBOLE KOŒCIO£A. Prowadzi Józef Braniecki.

Uroczystoœæ Chrystusa Króla
W niedzielê 21 bm. Uroczystoœæ Chrystusa

Króla – patronalne œwiêto Akcji Katolickiej.

W intencji Ojczyzny
W pi¹tek 19 bm. po Mszy œw. wieczornej o

godz. 18.00 Droga Krzy¿owa w intencji  Ojczyzny.

Rola œwieckich w koœciele
Pi¹tek 19 bm. po Mszy œwiêtej wieczornej o

godzinie 18.30 wyk³ad w sali na plebani: Rola
œwieckich w Koœciele – wyk³ad wyg³osi ksi¹dz
Pawe³ Szymanowski CR.

Msza w intencji Akcji Katolickiej
21 listopada, niedziela – o godzinie 12.30 Msza

œwiêta w intencji Akcji Katolickiej

Promocja na ministrantów
Niedziela Chrystusa Króla 21bm. to  uroczystoœæ

liturgicznej s³u¿by o³tarza – ministrantów. Na Mszy
œwiêtej o godz. 11.00 odbêdzie siê uroczysta promo-
cja dziewiêtnastu kandydatów na ministrantów.

Odszed³ do wiecznoœci
Odszed³ do wiecznoœci: + Marian M³odo¿e-

niec, lat 74. Wieczny odpoczynek...

Róg Cieszyñskiej - Zielonej
po nowemu, ale i po staremu

Wszystko gra,
tylko woda nie
sp³ywa
(Z£OCIENIEC). Róg Cieszyñskiej
i Zielonej to wieczny k³opot. Zalega
tu woda. Pospieszono z pomoc¹.
Zainstalowano now¹ studzienkê.

Co z tego, skoro powy¿ej zalegaj¹cej wody?
Nadal woda nie ma gdzie sp³ywaæ i sobie stoi.
A woda przecie¿ powinna p³yn¹æ. Jak siê do-
wiadywaliœmy, na domiar wszystkiego rura
drena¿owa, odp³ywowa jest zapchana. To zna-
czy pomimo wielu prac. Wysi³ku i œrodków na
tym rogu wiele, a nadal jest wszystko po stare-
mu. – Dowiadywa³em siê, lada moment ma byæ
wszystko w porz¹dku – to jeden z g³osów st¹d.
Akurat jesieñ. Lada dzieñ bêdziemy sprawdzaæ
te przewidywania.                                 (N)

KOMISJE WYBORCZE
W WIERZCHOWIE

OKW nr 1 w Œwierczynie w Szkole
Podstawowej w Œwierczynie
1. Maria Czerepaniak przew.
2. Izabela Mackiewicz z-ca
3. Krystian Ignacak
4. Helena Kulesza
5. Justyna Matuszak
6. Grzegorz Wasiutek
7. Gabriela Urszula ̄ ó³towska

OKW nr 2 w Wierzchowie w Gimnazjum
w Wierzchowie, ul. D³uga 26a
1. Anna Stupak przew.
2. Urszula Lew z-ca
3. Mariola Koz³owska
4. Mariusz Moga
5. Karolina Mozgawa
6. Ma³gorzata Niewiarowska
7. Stanis³aw Skrêtkowicz

OKW Nr 3 w Wierzchowie  Lasku
Arkoñskim, ul. Parkowa 7
1. Marta Ch³opek przew.
2. Wiktoria Mo¿d¿eñ z-ca
3. Agnieszka Grubczak
4. Hanna Karasiñska
5. Zbigniew Kasprzycki
6. Paulina Ko³ata
7. Beata Sêkulska

Zdezelowana budeczka
na Ryneczku przy urzêdziku

Kto zadzwoni
w sprawie budki
telefonicznej
na Starym Rynku?

(Z£OCIENIEC). Nie ma komu powiadomiæ
kogo trzeba, ¿e budka telefoniczna tu¿ pod z³ocie-
nieckim urzêdem nie trzyma fasonu.

 Wymaga wymiany jednej szyby. Ten skra-
wek Z³ocieñca z wiadomych powodów jest pie-
lêgnowany nad wyraz pieczo³owicie, a budka
pokiereszowana i to doœæ mocno. Nie wystar-
czy jeden telefon? Dlaczego?                        (N)
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12 listopada w sali
widowiskowej ZOK w
Z³ocieñcu odby³ siê koncert
Andrzeja Ko³akowskiego
po³¹czony z wystêpem
Trójmiejskiej Grupy
Rekonstrukcji Historycznej.

Spotkanie, utrzymane w bardzo
nastrojowym klimacie, zorganizo-
wane przez ZOK i w³adze miasta,
spotka³o siê z bardzo du¿ym odze-
wem ze strony mieszkañców. Sala
widowiskowa przez chwilê sta³a siê
muzeum wojskowym, w którym z
mroku wy³ania³y siê stroje ¿o³nie-
rzy i ich pami¹tki z czasów I wojny
œwiatowej. Na scenie, wœród ca³-
kowitego mroku wy³ania³a siê je-
dynie postaæ barda Andrzeja Ko³a-
kowskiego, który swoimi piosen-
kami oddawa³ ho³d poleg³ym w
obronie wolnoœci. Kontrastuj¹cy z
wszechogarniaj¹cym mrokiem  by³
mocno oœwietlony krzy¿ brzozo-

Wyklêci
w Z³ocieñcu

wy, upamiêtniaj¹cy tamte wyda-
rzenia. W pewnym momencie pod-
czas œpiewu barda z czarnej sceny
wy³oni³a siê oœwietlona sylwetka
¿o³nierza stoj¹cego na wzgórzu.
Ten wystêp w po³¹czeniu z przej-
muj¹cym œpiewem Ko³akowskie-
go zrobi³ na widowni ogromne
wra¿enie.

Sala widowiskowa ZOK tego
wieczoru mia³a komplet na widowni.
Warto zwróciæ uwagê na fakt, ¿e
wstêp na spotkanie nie by³ biletowa-
ny. Jak widaæ, mimo trudnej sytuacji
finansowej i du¿ego bezrobocia,
mieszkañcy wci¹¿ s¹ ¿¹dni kultury i
chêtnie odwiedzaj¹ tego typu wystê-
py. Mo¿e wiêc warto by o nich pomy-
œleæ i zorganizowaæ, choæby œladami
Drawska Pomorskiego, raz na jakiœ
czas przyjazd kina objazdowego, czy
jakiegoœ zespo³u muzycznego? Salê
przecie¿ mamy piêkn¹, po remoncie.
Mo¿e czas najwy¿szy zrobiæ z niej
u¿ytek nie tylko dla zespo³ów i sekcji
artystycznych ZOK, ale dla szerszej
rzeszy mieszkañców?                    MB

Koncert Andrzeja Ko³akowskiego


